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BESLUITENLIJST van de openbare vergadering van de raad van de gemeente Beesel op  
maandag 6 november 2017 om 19.00 uur in de burgerzaal van de gemeente Beesel en donderdag 
9 november 2017 om 19.00 uur in de burgerzaal van de gemeente Beesel. 
 
Voorzitter is dr. P. Dassen-Housen 
Griffier is drs. E.J.C. Apeldoorn-Feijts 
 
Aanwezig zijn de volgende raadsleden: mevr. Franssen-Levels, dhr. Derks, dhr. Van Tegelen, dhr. V.d. 
Beucken, dhr. Peulen, dhr. Bongers, mevr. Killaars-Schoolmeesters, dhr. Cremers, mevr. Roelofs-
Janssen, dhr. Roelofs, dhr. Jacobs, dhr. Ambaum, dhr. Holman, dhr. Urru. 
 
Afwezig is dhr. Heijnen. 
 

 
1. Opening 

 
De voorzitter heet alle aanwezigen welkom en opent de vergadering. 
 

2. Mededelingen 
 
Dhr. Heijnen is afwezig. 
 

3. Vaststellen agenda 
 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

4. Behandeling programmabegroting 2017 
 
De voorzitter geeft het woord aan de fracties voor het uitspreken van de Algemene 
Beschouwingen. 
 
VLP – dhr. Van Tegelen 
Voor ons ligt de laatste begroting van deze raadsperiode. Als VLP gaan we niet uitgebreid terug 
blikken op hetgeen bereikt is in de afgelopen 4 jaar. We hebben hier eerder verslag over gedaan 
en we verwijzen graag naar onze nieuwsbrief en onze website. Het verleden ligt achter ons, moet 
niet vergeten worden, maar het is de toekomst die voor ons ligt en die ons als VLP aantrekt. 
 
De VLP is een ferm voorstander van een goede mix tussen ambitie en realiteitszin. De gemeente 
Beesel is een gemeente die onderscheidend is. Wij verwachten, nee eisen dit van onszelf maar 
ook van onze ambtenaren, college en gemeenteraad. Geen angst voor het vreemde, geen 
navelstaren, maar ambitie en vertrouwen in partners, organisatie, bedrijven en vooral onze 
burgers.  
 
Het is niet de cash die king is maar onze wil om onderscheidend te zijn. Er liggen de komende 
jaren met name in het sociale domein weer de nodige uitdagingen voor ons. Te denken valt aan 
de vergrijzing binnen onze gemeente met de bijbehorende aandachtspunten , krimp die wellicht 
gekeerd kan worden, nieuwe wet- en regelgeving met als voorlopig “hoogtepunt” de 
omgevingswet, de vraag naar een eigen identiteit van de diverse kernen en ga zo maar door. 
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De VLP gaat deze uitdagingen graag aan. Niet als politieke partij  maar als een groep betrokken 
lokale burgers die verder kijken dan vandaag en morgen. Ons programma is het programma van 
en voor onze gemeenschap. Een betrokken lokale entiteit zonder landelijke agenda, en die er 
ook nog is over 10 of 20 jaar. 
 
De gemeente Beesel is een financieel gezonde gemeente. We hebben onze zaken goed op 
orde. De voorliggende begroting toont dit wederom aan.  Indien nodig wil de VLP de middelen die 
ter beschikking staan gebruiken ten bate van haar inwoners en haar gemeenschap. Als een goed 
huisvader met een lange termijn visie. En ja, dit mag baanbrekend en vernieuwend zijn en vraagt 
durf en geen retoriek van alle betrokken partijen. 
 
Uit de begroting blijkt dat de gemeente nadrukkelijk insteekt op  een kwaliteitsverbetering. Binnen 
diverse domeinen wordt de formatie uitgebreid om visie en beleid beter gestalte te kunnen geven. 
Als VLP hebben wij al eerder aangegeven dat de onderscheidende ambitie van onze gemeente 
ondersteund moet worden met voldoende kwalitatief geschoold personeel. Met de nu 
voorliggende uitbreidingen in het personeelsbestand kan dan ook absoluut onze goedkeuring 
hebben. 
 
Zoals eerder gememoreerd is onze financiële positie gezond en en kunnen voorliggende grote 
investeringen zoals Oppe Brik gedragen worden. Aandachtspunt voor de VLP blijven met name 
de diverse gemeenschappelijke regelingen en de verbonden partijen. Te vaak zijn we de 
afgelopen jaren geconfronteerd geworden met verliezen en/of verzoeken om reserves aan te 
vullen. Als relatief kleine partner in deze regelingen is onze invloed beperkt. De in gang gezette 
verdere samenwerking en informatieverstrekking tussen de betrokken gemeenteraden juichen wij 
dan ook van harte toe. 
 
We zijn zeer te spreken over het feit dat de voor ons liggende begroting gerealiseerd is zonder 
forse stijgingen in de lasten van burgers en bedrijven. Complimenten hiervoor aan het college en 
het ambtenarenkorps. Ook meerjarig ziet het plaatje er goed uit. 
 
Binnen het sociale domein zijn we als gemeente goed op weg. Onze burgers zijn tevreden over 
de dienstverlening zoals blijkt uit een recente enquête, inkomsten en uitgaven zijn inzichtelijk en 
daar waar twijfel is zijn risico’s benoemd en onderkend. Met name op het gebied van de 
Jeugdzorg spreken wij onze bezorgdheid uit. Het feit dat op diverse vlakken de regie bij derden 
ligt maakt het financiële plaatje ongewis. We onderschrijven en steunen de inspanningen van het 
college en het ambtenarenkorps om hier verdere grip en/of inzicht in te krijgen. 
 
Uit de begroting blijkt verder dat er nadrukkelijk inspanningen geleverd worden om de 
leefbaarheid binnen maar ook de uitstraling buiten onze gemeente verder te verbeteren. We 
juichen de revitalisering van diverse wijken nadrukkelijk toe en onderschrijven ook het bestaande 
woningbouwprogramma,  het herstel van wegen, de voorgenomen verfraaiing van de entrees van 
de dorpen en de inspanningen met betrekking tot de winkelleegstand om maar enkele zaken te 
benoemen. En ja, er zijn ook twijfels. Te denken valt hierbij aan hoe de 
duurzaamheiddoelstellingen te realiseren zonder onze uitstraling als groene buffer en toeristische 
gemeente tussen de stedelijke gebieden Venlo en Roermond te verliezen. Een discussie die we 
graag met het college, ambtenaren en de gemeenteraad aangaan. 
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Uit de begroting komt naar voren dat we onze eigen buitendienst willen door ontwikkelen tot een 
Leer-Werkbedrijf. Dit vinden we als VLP een zeer goede ontwikkeling. In dit kader vragen we de 
verantwoordelijk wethouder om te onderzoeken of we werkzaamheden welke nu zijn uitbesteed, 
bijvoorbeeld het maaien van de voetbalvelden,  weer in eigen beheer kunnen gaan nemen. 
 
Samenvattend concluderen wij dat er een sluitende begroting ligt, wij als VLP het college en 
ambtenarenkorps hiermee nogmaals willen complimenteren, er mooie uitdagingen achter ons 
lagen en er nog vele voor ons liggen, maar dat wij als VLP deze graag aangaan met onze 
burgers, bedrijven en verenigingen.      
 
CDA – dhr. Cremers 
 
Voor ons ligt de programmabegroting 2018 en de meerjarenbegroting 2019-2021. Allereerst 
complimenten aan het college en de ambtelijke organisatie met het presenteren van wederom 
een sluitende begroting.  
 
In de nazomer van de huidige periode kijken we allereerst graag terug op de afgelopen 4 jaar. 
Jaren vergelijkbaar met de 4 seizoenen van een boom, zoals beeldend weergegeven op het 
presentatie-scherm.  
 
“Samen de schouders eronder” voor de thema’s werk, zorg en wonen, dat was de boodschap 
van het CDA in de afgelopen raadsperiode. Een periode waarin een brede coalitie zorgde voor 
uitvoering van het coalitieakkoord. Een zomer met wisselende weerbeelden. Eentje die frisjes 
begon, waardoor de natuur nog niet echt tot bloei kwam. Afgewisseld met meer vriendelijke 
temperaturen, die ervoor zorgden dat alles beter tot zijn recht kwam. En dan nog af en toe die 
hittegolf. We stonden voor grote opgaves met majeure projecten.  
 
• De overgang van het sociaal domein van rijk naar gemeentes. We zochten naar een balans in 
inkomsten en uitgaven, waarbij - wat het CDA betreft - de menselijke maat voorop moest staan. 
Onlangs nog werden we verblijd met mooie ervaringscijfers in het sociaal domein. Een mooi 
resultaat voor onze gemeente.  
 
• Werken aan een toekomstvisie, “Blij in Beesel”, waarbij we nastreven om de gemeenschap aan 
zet te laten zijn.  
 
• De toekomst van het voortgezet onderwijs. Dat deze in onze gemeente moest blijven stond voor 
de CDA fractie als een paal boven water. De locatie en vormgeving was voor ons echter punt van 
discussie. We hebben tijdens dit gehele traject met een kritische blik gewaakt voor een 
tunnelvisie. Mede als gevolg daarvan ontstond er een andere kijk op punten en, door 
voortschrijdend inzicht, de nodige wijzigingen in de constructie. Daarnaast zijn bij de definitieve 
besluitvorming nog belangrijke aanvullingen door ons aangedragen. Aanvullingen, doorgevoerd 
middels amendementen, waardoor maatschappelijke betrokkenheid en een financieel gezonde 
verdeling tussen schoolbestuur en gemeente naar de toekomst werd afgesproken.  
 
• Op maatschappelijk vlak stonden thema’s rondom toegankelijkheid en duurzaamheid, in de 
meest brede zin, op de raadsagenda. Het initiatiefvoorstel toegankelijkheid werd ook door de 
overige fracties en het college omarmd. Door zelf het goede voorbeeld te tonen en 
toegankelijkheid bij elk raadsvoorstel op te nemen en er uitvoering aan te geven. Ruimschoots 
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vóór dit besluit had onze fractie daar al oog voor. Het idee om de bestrating van onze 
begraafplaatsen te verwijderen stuitte op tegenstand van het CDA. Hierdoor zou de 
toegankelijkheid voor ouderen en mindervalide mensen in het gedrang komen. We hebben 
daarnaast sterk ingezet op de kracht van de gemeenschap. Daaruit zijn mooie initiatieven 
ontstaan. Denk aan de hondenspeelweide, de inzet bij de open inloop, het beheer van de 
binnensport, de Groene Vogel en Joris Wekt Op. Veel bewoners in onze gemeenschap willen 
van harte iets bijdragen in onze gemeente. Het oppakken van initiatieven onder de noemer van 
the Right to Challenge verdiende meer. Als we bijvoorbeeld kijken naar het doorzetten en 
doorontwikkeling van adoptie onderhoud openbaar groen. Af en toe is het echter nodig om ook 
een helpende hand te blijven bieden. Bijvoorbeeld daar, waar het schoonhouden van ons eigen 
stoepje belangrijk is. Het CDA was van mening dat de gemeente het borstelen van de 
zogenaamde weesstoepen zelf moest blijven doen. En zie daar, i.p.v. de gevraagde 1x per jaar 
wordt dit vanaf nu 2x per jaar gedaan. We vinden hierbij wel dat de woningcorporatie meer haar 
rol moet pakken om de stoepen behorende bij hun gebouwen ook zelf schoon te houden.  
 
Na de zomer volgt de herfst. De herfst is de meest opvallende periode van het jaar. Maar de 
herfst staat ook bekend om zijn oogsttijd.  De heffing van de Onroerend zaakbelasting; we zijn 
verheugd dat deze vanaf 2018 voor de burgers niet wordt verhoogd. Toch blijft het jammer dat in 
2017 gekozen is voor een forse verhoging in plaats van de, door het CDA, voorgestelde 
geleidelijke verhoging over meerdere jaren. Want; alhoewel we verheugd zijn met een 0% lijn de 
komende jaren, kon dit enkel tot stand komen door een wellicht te hoge stijging in 2017.  
 
• Recreatie en Toerisme; de gemeente Beesel neerzetten als aantrekkelijke toeristische 
gemeente. We constateren dat, om dit doel te bereiken, daarvoor jaarlijks diverse plannen 
terugkomen. Het is goed dat er plannen worden ontwikkeld, maar we missen tot op heden de 
resultaten van deze uitgesproken ambities en de verdere concretisering van ons toeristisch 
beleid. Natuurlijk zijn de ontwikkelingen rondom Beesel Drakedorp goed geweest voor het 
toerisme, maar krijgen de overige aandachtspunten zoals het Meerlebroek, het grensgebied en 
het trampoline park wel voldoende aandacht?  
 
• Tot slot pleit de CDA-fractie ervoor om het updaten van de burgerzaal, commissie- en 
bespreekkamers, ondanks dat het onderdeel is van de bedrijfsvoering, wel kaderstellend te 
behandelen. Gezien het bedrag zijn er genoeg keuzes te maken. Deze keuzes beïnvloeden 
rechtstreeks ons werk als raadslid. Wellicht moeten we nu ook keuzes maken om de 
vergaderruimtes zo in te richten dat deze ook voor initiatieven van de gemeenschap gebruikt 
kunnen worden. Hoe denken de andere fracties hierover?  
 
Kortom, met het einde van de raadsperiode in zicht valt er nog genoeg te oogsten. Laat de herfst 
daar nu net het juiste seizoen voor zijn.  
 
Na de herfst volgt de winter welke in het politieke landschap heel kort is. En voordat we, in de 
volgende raadsperiode, weer aan de zomer beginnen breekt de lente aan. De tijd waarin het 
planten van nieuwe zaadjes en het ontluiken van knoppen aan de bomen al een teken is voor 
wat een mooie zomer het kan worden.  
 
Ook de komende vier jaar draagt het CDA vanuit haar verantwoordelijkheid graag bij aan het 
besturen van onze gemeente. Daarbij is het verder werken aan onze gemeenschapsvisie voor 
ons een belangrijk uitgangspunt. We werken samen met inwoners, bedrijven, organisaties, 
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verenigingen en partners aan een sterke gemeenschap met veel voorzieningen en bedrijvigheid. 
Een saamhorige gemeenschap waar het fijn wonen is, waar veel te beleven is en waar het 
dorpse karakter behouden blijft. Een gemeenschap die oog heeft voor de wensen en behoeften 
van jongeren, ouderen en zeker ook mensen in een kwetsbare positie. We staan midden in die 
gemeenschap, met korte lijnen en een luisterende en faciliterende houding met een hoge 
kwaliteit van dienstverlening.  
 
Om dit waar te maken is het belangrijk dat we de durf hebben om zaken los te laten en de 
gemeenschap verantwoordelijkheid en bewustzijn geven. We mogen trots zijn op onze 
samenleving en dit ook uitdragen. We willen daarbij voor nu de aandacht vestigen op diverse 
thema’s.  
 
• Het project Blijvend Voorzien. Een groot pluspunt van onze Beeselse samenleving zijn de 
voorzieningen die voor alle kernen en groepen beschikbaar zijn. We vinden het echter niet alleen 
belangrijk dat deze nu beschikbaar zijn, maar ook op de lange termijn beschikbaar blijven. Dit 
kunnen we niet als partij alleen. Dit moeten we samen oppakken. Met betrokken inwoners, onze 
verenigingen, wij als raad en ook u het college. We zijn blij van de portefeuillehouder te 
vernemen dat de visie Blijvend Voorzien nog altijd actueel is. Laten we het vaststellen van de 
visie niet op de lange baan schuiven. Deze visie is van belang als onderlegger voor besluiten die 
we in dit kader de komende jaren nemen. Zonder visie ontbreekt de mogelijkheid onze besluiten 
hieraan te toetsen.  
 
• Een thema wat hier mooi bij aansluit is de inclusieve samenleving. Zoals hiervoor al geschetst 
zijn we trots op het behaalde resultaat inzake “Agenda22”. Naar aanleiding van de onlangs 
gehouden werkvergadering “inclusieve samenleving” zijn we van mening dat dit onderwerp zeer 
hoog op de agenda moet blijven staan en de aandacht van eenieder, die met beleid en uitvoering 
bezig is, moet hebben en houden. Nederland heeft zich eraan geconfirmeerd om te werken aan 
een samenleving waarin iedereen mee kan doen. Dit volwaardig burgerschap is nog lang niet 
altijd vanzelfsprekend. Het plukken van laaghangend fruit is een goede start. We moeten er 
echter voor waken dat we de doelen op de lange termijn niet uit het oog verliezen. We roepen het 
college dan ook op om vaart de maken met de lokale inclusie-agenda. Zodoende werken we op 
een verantwoorde wijze aan een geleidelijke verwezenlijking van het VN verdrag.  
 
• Helaas is de leegstand van winkel- en bedrijfspanden in onze kernen de laatste jaren niet 
afgenomen. De CDA-fractie heeft dit al meermalen als aandachtspunt benoemd binnen haar 
algemene beschouwingen. De inspanningen van de portefeuillehouder hebben nog niet geleid tot 
een structurele verbetering op dit punt. We realiseren ons dat de eigenaar van het leegstaande 
pand hierbij aan zet is en dat die eigenaar niet de gemeente is. Als fractie zijn we van mening dat 
we toch eens serieus moeten kijken naar de mogelijkheid voor het uitvoeren van een 
leegstandsverordening. Onvoldoende draagvlak voor het voortbestaan van het BIZ heeft in onze 
ogen aangetoond dat alleen maar werken met honing en de wortel voorhouden niet altijd effect 
heeft. Een leegstandsverordening dupeert niet de goedwillende eigenaren die bijdragen aan 
leven in de brouwerij. Daarentegen wordt de eigenaar die niet wil meewerken, door de hoofdprijs 
te blijven vragen, wel aangepakt. De opbrengst uit de leegstandsverordening kan gebruikt 
worden voor de verfraaiing van ons centrum.  
 
Wat wonen betreft is het belangrijk om te bouwen naar behoefte. Afgaande op de te verwachten 
demografische ontwikkelingen denken we aan meergeneratie woningen en luxe 
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levensloopbestendige appartementen. Ondanks de negatieve verwachtingen voor de komende 
jaren zullen we de jongeren zeker niet vergeten. Dit betekent dus niet vier jaar lang vasthouden 
aan een woningbouwprogramma maar dit van jaar tot jaar te bekijken.  
 
• Het laatste thema is duurzaamheid. Een thema dat lokaal maar ook nationaal en zelfs globaal 
zeer belangrijk is. We staan dan ook volledig achter de keuze van ons college om in 2030 
energie neutraal te zijn. Daartoe moeten er de komende jaren echter wel keuzes gemaakt 
worden. Vooral gezien de opgaves die we hebben in het kader van grootschalige opwekking. We 
zijn verheugd dat er 2 lokale organisaties zijn, te weten Joris Wekt Op en de Groene Vogel, 
welke duurzaamheid hoog in het vaandel hebben staan. Samen met deze organisaties, maar ook 
samen met onze inwoners willen we de duurzaamheidshandschoen oppakken en ervoor zorgen 
dat de generaties na ons ook nog Blij in Beesel zijn.  
 
Kortom, het CDA blikt terug op een aantal mooie jaargetijden, waarin ambities werden 
uitgesproken en successen werden gevierd. Op dit moment staan we aan de vooravond van een 
nieuwe lente, een periode waarin wederom prachtige mijlpalen behaald kunnen worden voor 
onze gemeenschap. Het CDA is er klaar voor, laat de lente maar komen! 
 
Beeselse Lijst – dhr. Roelofs 
 
Voor ons ligt weer de behandeling van de programmabegroting 2018. Het is onze laatste 
begroting in de 4-jarige raadsperiode. Overigens ook een laatste begroting voor onze 
gemeentesecretaris Robbert Halffman. Robbert gaat een nieuwe uitdaging aan en wij gunnen 
Robbert deze kans van harte. Robbert, heel veel succes. 
 
U bent gewend dat wij tijdens de eerste Algemene Beschouwingen een metafoor als rode draad 
hanteren om door de begroting te lopen. De kwaliteit en het onderhoudsniveau van wegen wordt 
altijd aangeduid in dit huis met een A,B,C,D kwalificatie. A wegen staan voor de beste kwaliteit en 
het  beste onderhoudsniveau. D-wegen zijn van heel slechte kwaliteit en getuigen van behoorlijk 
achterstallig onderhoud. In onze gemeente hanteren we voor de wegen kwaliteitsniveau B. 
 
De weg die wij willen volgen op diverse beleidsthema’s en waar we nu staan kwalificeren we 
volgens voornoemde methodiek. 
 
Zoals u weet verandert de wereld om ons heen hard en het tempo ligt hoog. We staan voor 
allerlei uitdagingen zowel in het fysieke als in het sociale domein.  Omdat een gemeente 
simpelweg niet alles kan oppakken zetten betrokken burgers zich vrijwillig in voor hun wijk of 
omgeving. 
 
De in de volksmond verfoeide term burgerparticipatie hebben we ingevoerd en velen schieten al 
in de kramp bij het horen van alleen al de term. We zien de raad en het college nog steeds 
worstelen met de vraag wat van onze burgers nu wordt verwacht en welke rol onze burgers 
daarbij hebben.   
 
Het is nog steeds een zoektocht hoe hier handen en voeten aan gegeven kan worden.  Als 
kwaliteitsniveau kwalificeren we het niveau als een D. 
 
De aanpak onkruidbestrijding is wellicht het meest spraakmakende. Het leek zo mooi en zo 
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gemakkelijk. Iedereen houdt zijn eigen stoep onkruidvrij en op plekken waar niemand woont doet 
onze buitendienst dat. Simpel, overzichtelijk en som alle pro participatie argumenten maar op. 
Maar het zal ons niet verbazen dat we als we na deze begrotingsbehandeling gewoon weer de 
onkruid bestrijdingstaak bij ons terug leggen. Is hiermee dan onze burgerparticipatie mislukt? Die 
vraag kunnen we ons stellen. Een reflectie over de beeldvorming burgerparticipatie is op zijn 
plaats. 
 
Wat ziet u – wat wilt u zien (tekening wordt getoond):  u ziet als u goed kijkt twee gezichten. 
Inderdaad, een van een haas en een van een eend. En zo moet u ook naar het 
burgerparticipatievraagstuk kijken. Hoe neemt u nu waar welke burgerinitiatief er is en of deze tot 
een succes heeft geleid. Burgerparticipatietrajecten zijn op een hand te tellen. De vraag is echter 
of deze waarneming juist is.  Maak voor u zelf eens een opsomming van bereikte successen.   
 
Er komt nu een voorbeeld waarbij ik u vraag om in 20 seconden het aantal keren dat de letter F 
in het onderstaande kader voorkomt te tellen (kader met tekst wordt getoond).  De conclusie is 
dat we veel dingen niet waarnemen terwijl ze er wel degelijk zijn en toe doen. 
 
Kijk naar de successen. Zonder bemoeienis is gezorgd voor een geweldig burgerbos, voor de 
komst van de wensbus, voor een hondenspeelveld, voor een dementievriendelijk Beesel, voor 
het herleven van de kermissfeer in Beesel en in Reuver de marktfeesten, de beleeffair, puur 
theater, facebookpagina  Uit in Beesel, initiatieven voor energiecorporaties en zelfs de aanpak 
van woningbouw voor starters in het kerkdorp Beesel en ook Reuver. Dan hebben we het nog 
niet eens over al die vrijwilligers die zich met hart en ziel inzetten voor verenigingen of projecten 
of bijvoorbeeld mantelzorg verlenen. Wij zien dus burgers die met heel veel toewijding ideeën 
omzetten in geslaagde projecten. Ongetwijfeld zijn er nog zeker veel  meer zaken die aan onze 
waarneming voorbij gaan.  Een bijstelling van het kwaliteitsniveau van  D naar B is zeker op zijn 
plaats. En dit is een groot compliment voor onze burgers. Aan ons de opdracht een kader te 
scheppen om al die burgerinitiatieven zo goed als mogelijk te faciliteren. Een voorzet van het  
college zou meer dan welkom zijn. 
 
Een toekomstvast accommodatiebeleid hadden we voor ogen. De aanpak hiervoor kreeg de 
naam Blijvend Voorzien. We plaatsten met elkaar een punt op de horizon, zonder te weten wat 
dat punt nu eigenlijk was en vervolgens proberen we alle troepen daar heen te duwen.  Het is 
ons daarom volstrekt duidelijk dat we daarom tot op heden blijven steken bij alleen het 
verzamelen van  allerlei informatie. Toewerken naar een lange termijn doel werkt zeker al niet als 
je doel vaag is. In deze omstandigheid zal ongetwijfeld niet iedereen doordrongen zijn van de 
noodzaak  van Blijvend voorzien.  We kwalificeren de voortgang met een D-niveau.  Op zichzelf 
hoeft aan deze kwalificatie op dit moment geen waarde gehecht te worden als we durven uit te 
spreken dat we een oplossing  nog niet voorhanden hebben.  Opnieuw verkennen van wat we nu 
willen bereiken zou een stap in de oplossingsrichting kunnen zijn. Beter nu een stap terug en 
straks er drie op vooruit dan blijven stilstaan. De wereld vergaat echt niet.  Is het college bereid 
dit proces aan te gaan?  
 
Toerisme en Recreatie  behoort voor onze gemeente tot  een van de kerntaken. Aan het 
profileren van onze gemeente  hebben we vorig jaar bij de behandeling van de begroting 
bijzondere aandacht gevraagd. De gemeentelijke website zou aangepast worden. Laaghangend 
fruit. Inmiddels een jaar later is het fruit van de bomen vergaan en de website nog steeds niet 
aangepast. Een vetgedrukte D die we nu toch snel in een vetgedrukte B willen zien veranderen. 
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Wanneer zien we nu resultaat? 
 
Naar onze mening nutten we veel aanwezig creatief potentieel niet uit. Er wonen veel 
kunstenaars in onze gemeente die zorgen voor een gevarieerd kunstaanbod. Waarom zetten  
hiervoor geen kunstroute op en zorgen we er voor dat onze buitenwereld weet dat wij over zo iets 
moois beschikken. Uit de regionale uitwerking van het Provinciaal Omgevingsplan Limburg blijkt 
dat onze regio enorm geschikt is voor drie generatie recreatie. Opa’s en oma’s die met hun 
kinderen en kleinkinderen willen recreëren in onze regio met interessante toeristische trekkers. 
Als gemeente hebben we ruim 8 jaar geleden voor recreatiepark De Lommerbergen het 
bestemmingsplan gewijzigd en een bosgebied herbestemd  juist voor de bouw van driegeneratie 
recreatiewoningen.  Tot op heden is hiervan nog niets gerealiseerd.  
 
Wenst het college een rol te nemen in overleg met De Lommerbergen om de beoogde uitbreiding 
in een stroomversnelling te brengen? Onlangs heeft ook de eigenaar van het Drakenrijk 
aangegeven flink te zullen gaan investeren. Wij zijn benieuwd naar de resultaten. 
 
In het kader van de plannen met betrekking tot de hoogwaterbescherming zal de dijk in Oud-Dorp 
in Beesel worden verlegd dan wel verhoogd. Als Beeselse Lijst willen wij geen dijk door ’t Spick. 
Gesprekken met het Waterschap vinden plaats.  Ziet het college hierbij kans om de dijkaanleg 
met een voet- en fietspad te combineren en wil het college zich ook sterk maken om de veiligheid 
van de bewoners van buurtschap Rijkel te garanderen. 
 
Verder blijft onze wens overeind om een fiets- voetpad langs de Maas tussen Belfeld en Reuver 
en Beesel en Roermond te krijgen. 
 
Onlangs hebben we als raad de duurzaamheidsagenda vastgesteld. Toegezegd is dat de sterk 
verouderde duurzaamheidsnota zal worden herzien. Op dit moment is de uitvoeringskwaliteit 
gewaardeerd op D-niveau, maar er wordt hard gewerkt naar in ieder geval een B-niveau.  In het 
kader van het klimaatverdrag heeft iedere gemeente een doelstelling te halen.  Enerzijds energie 
besparen en anderzijds energie opwekken.  Voor dat laatste aspect hebben we onlangs een 
werkvergadering gehouden en daarbij voorzichtig verkend wat dat voor onze gemeente zal 
inhouden. Afgezien van de keuze op welke wijze we aan de doelstelling zullen gaan voldoen, is 
duidelijk dat dit een aanzienlijk ruimtelijk effect op ons grondgebied zal geven. In dit kader willen 
we graag zaken verknopen. We staan aan de vooravond van de invoering van de 
Omgevingswet. Voor ons als raad nog steeds een redelijke black box. Veel gemeenten werken 
voor een bepaald onderdeel een pilot uit om zodoende al gevoel te krijgen wat de invoering van 
de Omgevingswet straks zal inhouden. Zoals gezegd zal de energieopgave een flinke ruimtelijke 
impact geven. Is het college bereid een pilot te beginnen ten aanzien van de invoering 
Omgevingswet waarbij een deel van de op te pakken energieopgave wordt  verwerkt. Duidelijk 
een win-win situatie waarbij we enig idee krijgen van de impact van het invoeren van de 
Omgevingswet én we realiseren alvast een deel van de opgelegde verplichting om duurzaam 
energie op te wekken. 
 
In het kader van de klimaatverandering wordt jaarlijks een bedrag van € 30.000 uitgetrokken voor  
het afkoppelen van de hemelwaterafvoer op de bestaande riolering.  Onder het motto op = op 
wordt subsidie verleend. Praktijk is dat de subsidiepot halverwege het jaar leeg is en potentiële 
“afkoppelaars” buiten de financiële boot vallen en niet gestimuleerd worden tot  het nemen van 
maatregelen. Dit vinden wij ongewenst. Dergelijke duurzame initiatieven moeten juist blijvend 
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gestimuleerd worden. We vragen uw college om het jaarlijkse subsidiebudget van € 30.000 naar 
voren te halen en dit op te tellen bij het nu beschikbare budget. Voor 2018 betekent dit een 
bedrag van € 60.000.  
 
De uitstraling van het centrum Reuver baart ons zorgen. Kwalitatief nu niveau C en hard op weg 
naar niveau D. Belangrijkste oorzaak is langdurige leegstand van winkelpanden en verdere 
leegloop van winkels . Het Reuvers centrum is ons detailhandels- en horeca visite kaartje en 
economisch uithangbord.  We mogen niet achteroverleunen om toe te zien dat ondertussen 
bezoekers het centrum gaan mijden. Juist nu is een onderlinge binding van de Reuverse 
ondernemers van groot belang.  Als belangenvertegenwoordiger missen we sterk de afwezigheid 
van een Stichting Bedrijven investeringszone, het BIZ. Met gebundelde kracht kan de kwaliteit 
van het winkelgebied worden verbeterd.  Het BIZ versterkt tegelijkertijd de saamhorigheid en juist 
dat samen maakt de BIZ sterk richting partijen die zich inzetten voor het belang van een bruisend 
economische Reuvers centrum.   
 
Als gemeente moeten we  de rol pakken om partijen bij elkaar te brengen, samen met hen 
oplossingsrichtingen te verkennen en te zorgen voor een bruisend centrum waar het goed 
winkelen en verblijven is. Wellicht kan de zogenaamde Groene Boulevard aan de Rijksweg hierbij 
betrokken worden. Graag horen we van het college wanneer hiermee wordt gestart. 
 
Initiatiefgroep Hertje Offebék heeft haar activiteiten gestaakt voor het behoud van de kerktoren. 
Betreurenswaardig is dat hiermee ook veel initiatieven voor het verlevendigen van het kerkplein 
in Offenbeek wegvallen.  Als Beeselse Lijst hebben we tegen initiatiefgroep Hertje Offebék 
aangegeven dat hun visie op het marktplein als bruisend middelpunt van Offenbeek 
veelbelovend is. Het zou dan toch bijzonder betreurenswaardig zijn als al die energie en 
betrokkenheid verloren gaat zonder resultaat. Ons inziens is hier een rol als verbinder door de 
gemeente gewenst. Hoe gaat het college deze handschoen oppakken? 
 
Door de bevolkingskrimp in combinatie met de vergrijzing van onze inwoners bleek op basis van 
een woningmarktonderzoek en de daarop gebaseerde woonvisie dat we in onze gemeente de 
theoretische woningbouwplancapaciteit met 40% moeten terugbrengen. Een van de maatregelen 
is de introductie van het begrip voorzienbaarheid. Deze voorzienbaarheid heeft relatie met het 
aantal woningen dat nog gebouwd mag worden. Uit de woonvisie bleek verder dat door de krimp 
en vergrijzing er ook behoefte is aan een andere type woningen en dat we in onze gemeente 
onvoldoende beschikken over dergelijke woningen zoals bijvoorbeeld eenouderwoningen en 
levensloopbestendige woningen. Een oplossing zou zijn een deel van de bestaande 
woningvoorraad te transformeren voor de doelgroep. We hebben al vaker gevraagd naar een 
aanpak hiervan. Wanneer kunnen we de resultaten verwachten van deze aanpak? 
 
De uitvoering van de Wet maatschappelijke ondersteuning verloopt op B-niveau. Dit is wat we 
wilden en dit willen we zeker zo houden.  De uitvoering van de WMO-taken is mensgericht  en 
niet taakgericht. De persoon voorop en niet de regeltjes. Er wordt, voor zover dit kan, maatwerk 
geleverd. We weten dat papierwerk om voor bepaalde voorzieningen in aanmerking te komen 
voor de WMO-doelgroep vaak stress oplevert. Kan onderzocht worden op welke wijze onze 
burger verder ontlast kan worden van dit papierwerk. 
 
De werkloosheidscijfers zijn laag en de werkinstroom hoog. Dit is veelbelovend. De landelijke 
economische voortuitgang zal hier zeker invloed op hebben. Toch denken wij dat de uitgezette 
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gemeentelijke beleidslijnen hier een minstens eenzelfde bijdrage aan hebben geleverd. Trots zijn 
we op de bedrijven die hun sociaal gezicht tonen door mensen met een afstand tot de 
arbeidsmarkt werkplekken aan te bieden en zo uit een sociaal isolement te halen. Bij de 
buitendienst zijn afgelopen jaar 18 medewerkers vanuit de WAA gedetacheerd. Niet te hard op 
onze eigen borst slaan, maar dit verdient eigenlijk een niveau A aanduiding. Toch baart de 
toekomst van de WAA,  waar we onze sociale werkvoorzieningstaken hebben ondergebracht, 
ons zorgen. We blijven benadrukken dat we een groot belang hechten aan een onderzoek hoe 
de toekomst van de WAA er uit moet zien. Wanneer kunnen we de resultaten eindelijk eens 
verwachten? 
 
De vernieuwde methodiek voor de begrotingscyclus geeft ons op een heldere en praktische wijze 
inzicht in de financiële  huishouding. Dit doet ons deugd. Als kwaliteitsniveau een vette B. 
Inhoudelijk toont de begroting 2018 mooie cijfers.  Onze weerstandscapaciteit is voldoende en 
dat betekent dat we financieel voldoende spek op onze ribben hebben om tegenvallers op te 
kunnen vangen. We zien dat er financiële ruimte is voor nieuw beleid. Deze ruimte zal 
ongetwijfeld gevraagd worden door de nieuwe gemeenteraad na maart 2018. We merken verder 
op dat, en dat is niet geheel onbelangrijk, dat ons voorzieningenniveau in verhouding tot veel 
andere gemeenten voor onze burgers goedkoop is.  In tegenstelling tot onze eigen inzichtelijke 
begroting zouden we deze inzichtelijkheid ook terug willen zien in de financiële verantwoording 
van de aan ons verbonden partijen.  Op welke wijze gaat het college hiervoor zorgen? 
 
Met het straks vaststellen van deze solide begroting sluiten we een raadsperiode af. Een periode 
waar hele mooie materiële en niet materiële resultaten behaald zijn en waarvan we wellicht niet 
eens in een oogopslag in de gaten hebben dat we deze behaald hebben. Wat we wel zien is dat 
deze resultaten gehaald zijn met veel bezieling en vaak intense beleving. Zoals uw weet wordt de 
factor geluk gemeten door de mate van bezieling en beleving. Met z’n allen staan we op de 
schaal van geluk hoog. In willekeurige volgorde hebben hiervoor onze raad, het college, het 
voltallig ambtenarenapparaat en onze inwoners, bedrijven en verenigingen gezorgd. Wij zijn 
super trots daar een onderdeel  van uit te maken.  Niveau A + is op zijn plaats. We zijn en blijven 
goed op  weg.  
 
PvdA – dhr. Urru en dhr. Holman 
 
Voor ons ligt de meerjaren begroting voor 2018 tot 2021. In de ogen van de PvdA een 
beleidsarme begroting. Er staat weinig nieuw beleid in. Wat ons betreft wordt het tijd voor nieuw 
beleid met frissen ideeën.  
 
Aan het einde van een raadsperiode is het niet zo heel vreemd dat er weinig nieuw beleid in de 
begroting staat. Langzaam maar zeker maakt de lokale politiek zich op voor de verkiezingen. We 
zullen ons echter moeten blijven inzetten en buigen over de onderwerpen die voor onze kleine 
gemeenschap van belang zijn. De afgelopen jaren heeft de PvdA er steeds voor gepleit dat met 
de ruime financiële positie waar de gemeente Beesel zich in bevindt iets gedaan werd. Wij zagen 
steeds geen reden om de OZB te verhogen. We zijn blij dat de OZB dan ook in deze begroting 
niet verhoogd wordt. Goed dat het college naar de PvdA geluisterd heeft. Dank daarvoor.  
 
De financiële positie van de gemeente Beesel is nog steeds zeer goed, de ratio het 
weerstandsvermogen is 3,5. De PvdA realiseert zich dat we als kleine gemeente best wat spek 
op de ribben mogen hebben. We vinden echter ook dat we moeten waken voor 
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obesitas/overgewicht. De risico’s op aandoeningen als gevolg van, kunnen je zeer beperken. Wat 
we hiermee bedoelen is dat je in conditie en gezond moet blijven om een juiste BMI te hebben. 
Met andere woorden, dat wat je in de begroting opneemt ook daadwerkelijk uitvoeren en voordat 
je erover denkt om budgetten door te schuiven naar het volgende jaar een inspanning leveren om 
toch uitvoering te realiseren. Dat zou lastig kunnen zijn, maar is niet onmogelijk.  
 
De afgelopen jaren waren jaren van hoog begroten, vrij weinig ambitie, en vaak ook vertraging in 
de uitvoering van projecten waardoor we flinke overschotten overhielden . De burgers hebben in 
onze ogen te veel betaald. De steeds terugkerende opmerkingen dat we in de Limburg de 
gemeente zijn met de laagste lasten moet gezien worden als een “compliment” en dient niet als 
argument om onze belastingen te verhogen.  
 
We doen er in onze gemeenschap veel aan om mensen met elkaar te verbinden. Op alle vlakken  
komt dat tot uiting en in nagenoeg alle programma’s. In het sociaal domein wordt nadrukkelijk 
ingezet op zelfstandigheid en saamhorigheid van de inwoners. Er wordt niet meer budget 
neutraal gebudgetteerd. Er wordt nu veel meer naar historische cijfers gekeken (omdat ze er nu 
ook zijn) en realistische inschattingen gemaakt om schommelingen te voorkomen. De PvdA wil 
het college dan ook complimenteren voor de aanpak op het sociale domein.  
 
Met betrekking tot de bibliotheek hebben we onlangs unaniem een raadsvoorstel aangenomen. 
Ook de PvdA heeft voor gestemd. We zijn blij dat de bezuinigingen van tafel zijn en de financiële 
positie van de bieb er een is die stabiliteit biedt voor de toekomst. De PvdA is nog steeds van 
mening dat er onvoldoende gekeken is naar de opgestelde productbegroting door teveel nadruk 
te leggen op financiële controle en verantwoording bij de bibliotheek in plaats van in te zetten op 
nieuwe initiatieven. Voorzitter, er gaat te weinig visie uit van het college met betrekking tot de 
bieb. Met de productbegroting in de hand kun je keuzes maken als vertaling van de visie die je 
hebt. De bieb is bij uitstek geschikt om burgers met elkaar te verbinden. We twijfelen niet aan de 
capaciteiten van de medewerkers en vrijwilligers van de bieb. En je moet kunnen loslaten. De 
PvdA vindt dat het college doelen moet stellen waarbij aangegeven wordt wat we ermee willen 
bereiken. Kan het college de komende periode een visie document maken van waaruit je een 
keuze maakt van een of meerdere producten uit de productbegroting?  
 
Onderwijs in de voormalige greswarenfabriek. Het afgelopen jaar heeft de PvdA voor een groot 
dilemma gestaan. Wat zouden de gevolgen zijn van het realiseren van onderwijs in de 
voormalige Greswarenfabriek. Trekken we ons geen te grote broek aan met het realiseren van dit 
enorme project. De PvdA is tot de conclusie gekomen dat ondanks dat er risico’s zijn als 
afhankelijkheid van leerlingaantallen en risico’s van onvoorziene zaken tijdens restauratie die tot 
extra kosten en vertraging in de tijd kunnen leiden, er zeker kansen zijn voor onze gemeenschap.  
 
Met betrekking tot recreatie en toerisme hoor je wel eens vaker, niet alleen in dit huis maar ook 
bij de burgers, dat onze gemeente Ingesloten ligt tussen Venlo en Roermond. Geografisch klopt 
dit natuurlijk. In de programmabegroting wordt geïnvesteerd in een Actieprogramma 
Vrijetijdseconomie regio Noord-Limburg met een bedrag van € 35.000 gedurende drie jaren. 
Zoals aangegeven in de kadernota Recreatie en Toerisme liggen de belangen echter vooral in de 
regio Midden-Limburg. Ten aanzien van Noord-Limburg wordt alleen ‘meegelift’ indien dit past. 
Voor de belangen voor toerisme en recreatie van onze gemeente is juist versterking van de 
samenwerking met de regio Midden-Limburg en buurgemeenten als Gemeinde Brüggen 
essentieel. Hiervoor is het belangrijk middelen te bestemmen en initiatieven te nemen. De PvdA 
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vindt dat hiervoor jaarlijks budget moet worden ingezet.  
 
Voordat ik het woord geef aan Bert Holman over het onderwerp duurzaamheid wil ik kort ingaan 
op voor de PvdA wellicht laatste keer dat ze als autonome politieke partij haar algemene 
beschouwingen uitspreekt. De PvdA heeft ervoor gekozen om te gaan samenwerken met andere 
partijen onder de naam Samen Verder. De PvdA heeft een rijke geschiedenis in de gemeente-
raad in de gemeente Beesel. Sinds 1974 maakt de PvdA deel uit van de gemeenteraad. De 
PvdA heeft heel wat raadsleden en iets minder wethouders geleverd. In feite is de cirkel rond als 
de PvdA de verkiezingen in gaat met een samengestelde lijst met andere politieke partijen en 
ongeorganiseerden. In 1974 nam de PvdA ook al deel aan de gemeenteraadsverkiezingen met 
een samengestelde lijst (destijds met PPR en PSP). De PvdA zoekt hierbij samen met anderen 
naar verbinding in de gemeenschap om idealen te verwezenlijken. We leven in een tijd van 
individualisme. De onlangs opgerichte partij  Samen Verder wil werken aan een gemeenschap 
waarin burgers voor elkaar willen opkomen en er voor elkaar willen zijn en die elkaar helpen. 
Focus hierbij is dat er voor alle 3 de kernen in onze gemeente aandacht is om zich te 
ontwikkelen. In Beesel gewoon “Samen Verder”. Voor het onderwerp duurzaamheid geef ik 
graag het woord aan Bert Holman.  
 
Een van de zaken die samenhangt met het begrip duurzaamheid is dat duurzaam langer duurt 
dan 4 jaar. Dit betekent dat we moeten investeren in duurzaamheid voor een periode die vele 
malen langer is dan een raadsperiode, en investeren in zaken die pas een aantal generaties 
verder opbrengsten genereren. Dat is voor ons, politici vaak heel moeilijk, we zijn erg geneigd om 
alleen maar te kijken wat iets nu gaat kosten, en direct ook nu de opbrengst te willen scoren. 
Duurzaamheid moet dus niet alleen maar een mooi gebruikt woord zijn, maar een kernwaarde 
die tot uiting komt in onze gemeenschappelijke visie op de toekomst. Een mooie beschrijving van 
het begrip duurzaamheid die ik tegen kwam is de volgende: kijk naar onze aarde als een vat vol 
met kostbare grondstoffen. Je kunt het vat leeg maken en alles opgebruiken, maar dan hou je 
geen Aarde meer over. Je kunt ook zorgen dat je alle grondstoffen die je gebruikt steeds weer 
opnieuw kunt blijven gebruiken. Dan kom je tot een circulaire economie en een aarde die er voor 
ons nageslacht ook nog is. De vraag die ik stel aan het college en ook aan de raad is: bent u 
bereid de circulaire economie als uitgangspunt te hanteren voor al uw beleid? Hoe gaat u met 
ons zorgen dat er over een jaar of 40 nog een mooie levendige gemeenschap is in Beesel waarin 
wij gewoon samen verder kunnen? Het belangrijkste punt is ,ook in de lokale economie , onze 
burgers te motiveren om te investeren in de toekomst en te motiveren om misschien nu iets 
meer uit te geven, zodat er een toekomst en een leefbare gemeenschap voor onze 
kleinkinderen komt en blijft. Wij? Wij gaan samen verder. 
 
De voorzitter schorst de vergadering van 19.55 – 20.05 uur voor kort beraad van het college. 
 
De voorzitter geeft het woord aan de collegeleden voor het uitspreken van hun reactie in eerste 
termijn op de Algemene Beschouwingen van de fracties. 
 
Burgemeester Dassen 
Buiten is het 11 graden en binnen zit de politiek van Beesel klaar voor de mooiste politieke week 
van het jaar. Deze openingszin met een knipoog naar het radioprogramma Met het oog op 
morgen sluit naadloos aan bij de beeldspraak van het CDA of zoals de Beeselse Lijst zegt: we 
kijken met een zonnige blik naar de toekomst. Onze inwoners, bedrijven, verenigingen, college, 
raad, en organisatie hebben de afgelopen jaren de schouders eronder gezet. Met een prachtig 
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resultaat wat velen van u ook bevestigen: een gemeenschap die leeft, die bruist en die 
saamhorigheid kent. We doen het gewoon samen in Beesel en dan krijg je vanzelf mooie 
jaargetijden. Gewoon samen klinkt simpel, maar dat is het natuurlijk niet. Het is soms een 
zoektocht, getuige de specifieke opmerkingen van de Beeselse Lijst en de algemenere 
opmerkingen en vragen van de andere partijen. De Beeselse Lijst vraagt zelfs om een kader voor 
burgerinitiatieven. Het college gaat graag met u de uitdaging aan om dit vraagstuk nu net eens 
vanuit een andere hoek te bekijken. Het is tenslotte maar de vraag hoe je naar iets kijkt. 
 
Is het wel zo dat kaders het antwoord zijn op de fundamentele vraag hoe overheid en 
samenleving zich tot elkaar verhouden? Hebben de genoemde initiatieven die u opsomde wel 
geleden onder het ontbreken van kaders? Wat maakte het succes van de hondenspeelweide? 
Van de wensbus? Van dementievriendelijk Beesel? Van de energiecoöperaties? Van het 
realiseren van starterswoningen in Beesel? Wij durven oprecht te stellen dat een juiste houding 
en een juist gedrag het verschil maken, maatwerk durven toepassen en elke situatie opnieuw 
inschatten. Dat vraagt lef, kennis van wat er speelt in de gemeenschap, open staan voor nieuwe 
ontwikkelingen, en tegelijk doorvragen. Kortom, je moet je bewust zijn van de rol die je op 
verschillende momenten kunt spelen: soms is het nodig om initiatief te nemen, soms is het nodig 
om te steunen en te verbinden, soms is het nodig om een initiatief los te laten in vertrouwen wat 
er dan ook gebeurt. Het is een dagelijkse zoektocht. In geen van de genoemde voorbeelden 
heeft de overheid dezelfde rol gehad. Dat is het kader waarin we opereren. Het gaat om 
maatwerk en inspelen op datgene wat nodig is. Een tweede kader is dat we denken vanuit ‘de 
bedoeling’: wat willen we nu eigenlijk bereiken, wat staat ons voor ogen? Waar gaat het nu echt 
om? Een mooi voorbeeld hiervan is het proces naar de nieuwe toekomstvisie Blij in Beesel. We 
hebben dit niet gedaan om te komen tot een stuk papier getiteld ‘de toekomstvisie van Beesel’. 
We hebben het gedaan om beweging op gang te krijgen, om met elkaar na te denken over waar 
worden we nu blij van in Beesel?  Ook hier gaat het feitelijk om houding en gedrag. De gemeente 
is niet meer de door regels gestuurde overheid. We moeten het hebben van samenwerking, van 
ideeën van onderop, want in onze gemeenschap gebeurt het. Deze verhouding ontdekken we 
samen. Dat vraagt van ons open staan, wendbaar zijn en gelijkwaardigheid. En dan is het best 
wel ouderwets om te denken in vaste kaders en van daaruit opereren. Maar wij zien het op deze 
manier. Daar zetten we de schouders onder, elke dag opnieuw. Met dit perspectief maken we 
samen initiatieven mogelijk. Dat zien we dagdagelijks.  
 
Die openheid en wendbaarheid geldt ook voor de vraag van het CDA om het krediet voor de 
update van onze vergaderruimtes kaderstellend te behandelen. Immers, de keuzes die we 
maken, beïnvloeden uw werk als raadslid rechtsreeks. Uw vraag is zeker legitiem en de inzet van 
de ruimtes voor de gemeenschap actueel. Maar de invulling van uw wens kan ook op een andere 
manier geschieden, meer passend bij onze werk- en denkwijze. U als raad stelt het krediet 
beschikbaar zonder kaderstellende discussie. Bij de uitwerking van het project en de keuzes die 
we maken gaan we met u en andere stakeholders vervolgens intensief aan de slag. Ons voorstel 
is om na vaststelling van de begroting met uw griffie in overleg te treden om die 
raadsbetrokkenheid concreet vorm en inhoud te geven. Dan ben je op een vernieuwende en 
andere manier met elkaar bezig. 
 
Naast goede vergaderfaciliteiten is ook de website een belangrijk middel in ons werk. De fractie 
van de Beeselse Lijst vraagt naar de oplevering van de nieuwe website. Daar kunnen we kort 
over zijn: deze nieuwe website leveren we op in het eerste kwartaal van 2018, voor de 
verkiezingen. En ook dat is een proces van onderop waar we heel veel betrokkenheid mee 
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realiseren. 
 
De fractie van de Beeselse Lijst en de VLP plaatsen opmerkingen over de financiële 
inzichtelijkheid van de aan ons verbonden partijen. Nu we zelf een mooie manier van begroten en 
verantwoorden hebben gevonden, klinkt de roep, terecht, om dit ook bij de verbonden partijen 
onder de aandacht te brengen. Dit krijgt op verschillende manieren vorm. Zo werken diverse 
gemeenteraden en hun griffie samen in het kader van het Rapport Grip op samenwerking. De 
resultaten zijn veelbelovend en met elkaar houden we vinger aan de pols of dit daadwerkelijk 
bijdraagt aan een betere informatiepositie van uw gemeenteraad. Daarnaast is de nabijheid van 
de verbonden partijen van belang. Deze versterken we door zogenaamde nieuwsflitsen in te 
brengen in de reguliere raadsvergaderingen en een keer per jaar een informatiemarkt aan te 
bieden. Tijdens deze markt presenteren de verbonden partijen zich op een laagdrempelige 
manier en is het gesprek informeel mogelijk. Tot slot zien wij erop toe dat er zo veel mogelijk 
samenvattingen van opgeleverde informatie voor de raad beschikbaar zijn. Dit is een oproep die 
u eerder heeft gedaan en in alle gremia waar we zitten vragen we daar ook om. 
 
Laat ik afsluiten met een financieel weerbericht. De fractie van de PvdA geeft aan dat de 
afgelopen jaren, jaren waren van hoog begroten, weinig ambitie en vaak vertraging in de 
uitvoering van projecten met overschotten tot gevolg. Zij stelt dat de burgers te veel betaald 
hebben. Het college herkent zich niet in dit weerbericht om het zo maar eens te zeggen. 
Technisch gezien is de overheveling in dat jaar een overschot maar uiteindelijk is het gewoon 
bestemd geld dat het jaar daarop ook uitgegeven wordt. In 2014 is 370.919 euro overgeheveld, in 
2015 229.473 en in 2016 102.00 euro. De redenen voor die overheveling zijn best divers. Van 
weersomstandigheden tot planning en onvoorziene omstandigheden. In onze wereld kunnen we 
nu eenmaal niet plannen wat er van dag tot dag gebeurt. De context waarin wij werken is 
complex en er verandert heel veel gedurende het jaar. Wij vinden die weergave dus iets te 
eenvoudig. Los daarvan hebben we met elkaar (gemeenschap, college, raad, organisatie) de 
afgelopen jaren mooie zomers beleefd, er is ontzettend veel gerealiseerd. Ik noem in willekeurige 
volgorde: een prachtige aanpak van de WMO, jeugdzorg en participatie. Dat is een majeure 
opgave die gemeentes gewoon in de schoot geworpen hebben gekregen en waar deze 
gemeente in staat is om met haar partners en inwoners een enorm mooie wending aan te geven. 
Tevreden cliënten, gezonde financiën, geen vanzelfsprekendheid. Ik noem de realisatie van 
Oppe Brik: welke gemeente koopt zo’n stuk grond, ontwikkelt zelf,  en dan nog wel op zo’n 
toekomstbestendige manier, realiseert een vernieuwende leeromgeving? Ik noem de stappen op 
het gebied van afval. Samen met onze burgers realiseren we een reductie van ca. 80-90 kg 
restafval per inwoner. Ik noem opwaardering van wegen en rioleringen. Als de hoosbuien komen 
zijn we er in principe op voorbereid. Ik noem de verbeteringen van wandel- en fietsroutes o.a. 
ontwikkeld met Brüggen de afgelopen 4 jaar. Ik noem Beesel Drakedörp. Ik noem de bestendige 
subsidies voor onze verenigingen en de bibliotheek, de uitbouw van voorzieningen bij de 
voetbalclubs, manege en tennisvereniging. Ik noem de ontwikkelingen bij Drakerijk. Ik noem Blij 
in Beesel. Ik noem de samenwerking in de regio Venlo. Dan kun je toch moeilijk zeggen dat we 
met elkaar geen ambitie hebben gehad. Beesel barst van de ambitie, van de initiatieven en het 
gezonde financiële beleid van deze gemeente maakt dit mogelijk. Gezond financieel beleid 
vraagt om een solide begroting, verantwoorde risico’s, omgaan met tegenvallers. Dan kan het 
inderdaad zo zijn dat projecten doorgeschoven worden en meevallers op te tekenen zijn. Maar 
die projecten worden gerealiseerd en die meevallers gaan in de spaarpot waardoor uw raad 
keuzemogelijkheden heeft en budget ter beschikking heeft om komende jaren nog aanvullende 
ambities te realiseren. Burgers krijgen in Beesel waar voor hun geld, dat is wat ons betreft de 
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hoofdboodschap. Geen hete herfst, geen koude lente, maar mooie zomers en zachte winters. Dit 
College tekent ervoor en is er met recht trots op.  
 
Wethouder Smolenaars 
De algemene beschouwingen aangehoord te hebben, zijn er naast enkele andere thema’s,  twee 
thema’s die – ik zou zeggen in elke begrotingsbehandeling – prominent op de agenda staan en 
de aandacht krijgen. Recreatie en Toerisme en Economie (leegstand centrum Reuver). Op zich 
natuurlijk niet verwonderlijk maar wel opmerkelijk. Wellicht, dat we uw raad nog meer moeten 
informeren over acties en voortgang over de deze thema’s. Ik ga dan ook nu in mijn reactie wat 
uitgebreider op deze thema’s in.  
 
Allereerst de leegstand in een juist perspectief. In de winkelmonitor 2016 van de provincie 
Limburg neemt de gemeente Beesel na Meerssen de tweede plaats in met 19% leegstand. Dit is 
gerekend over het aantal winkels. In m2  winkelvloeroppervlak is dit 43%. Trekken we daar de 
leegstand van het MTC aan de Parallelweg af wordt dit 17% in aantal winkels en 11% in m2. Het 
blijft een opgave, die we gezamenlijk met de vastgoedeigenaren op moeten  pakken, maar het 
plaatst de situatie van onze gemeente wel in het juiste perspectief. 
 
Binnen de regio pakken we de winkelleegstand gezamenlijk op in het kader van de POL-
uitwerkingen. In deze gezamenlijkheid worden uitwerking van een tool ‘winkelleegstand’ en het 
uitwerken van de saldobenadering / het principe van dynamisch saldobeheer verder uitgewerkt. 
Daarbij wordt de aanpak van uitwisselbare ontwikkelingsrechten eveneens verder uitgewerkt. 
Een methodiek die we als gemeente Beesel vaker hebben aangedragen. Mocht daarbij de 
leegstandsverordening een waardevol instrument blijken te zijn, dan zullen we dit instrument 
toepassen. Maar ik heb altijd geleerd dat honing, beter werkt dan azijn. Samen werken en 
zoeken naar een oplossing.  
 
Daarom is vooruitlopend op de regionale aanpak contact met vastgoedeigenaren, zowel direct 
als indirect via hun makelaars om te kijken hoe we in gezamenlijkheid een aanpak voor ons 
centrum kunnen ontwikkelen. Daarbij worden we bijgestaan door het Retail Innovation Center 
(RIC) uit Roermond.  
 
Zo wordt bijvoorbeeld begin volgend jaar een Pressure Cooker Bijeenkomst georganiseerd 
waarbij studenten van Hogeschool Zuyd worden uitgedaagd om met nieuwe ideeën voor het 
centrum van Reuver te komen. We kijken zo of we in aanmerking kunnen komen voor de Aanpak 
Winkelleegstand van de provincie. Ook ik betreur het niet doorgaan van de verlenging van de 
Bedrijven InvesteringsZone (BIZ). Er is echter goed contact met het SZO (Stichting Zelfstandige 
Ondernemers met meer dan 100 ondernemers), waar we ontwikkelingen en andere 
aangelegenheden op de agenda zetten. 
 
Overigens gaat de verdere uitwerking van de POL niet alleen over het centrum van Reuver maar 
over alle leegstaande winkelpanden binnen onze gemeente. Het spreekt voor zich dat we in 
gezamenlijkheid met de eigenaren binnen onze mogelijkheden werken aan alternatieve 
bestemmingen en daarin zeker zullen ondersteunen en faciliteren. 
 
Verbinding met ander dossiers bij het zoeken naar mogelijkheden: 
- Blij in Beesel 
Inwoners van onze gemeente willen een ‘bedrijvig Beesel’ met voldoende voorzieningen en 
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weinig leegstand: hen moeten we er nog bij betrekken hoe zij daaraan zelf een bijdrage kunnen 
en willen leveren; 
- Recreatie en toerisme 
Bij de verdere ontwikkeling van recreatie en toerisme wordt gebruik gemaakt van de 
zogenoemde leefstijlen. Deze leefstijlen vormen ook de basis voor de mogelijke ontwikkelingen 
van centrumvoor-zieningen; 
- Oppe Brik 
De verbinding met het onderwijs in het kader van contextrijke leeromgeving; 
- Sociaal Domein (onderdeel van duurzaamheid) 
Participatiewet; inzet mensen met een achterstand tot de arbeidsmarkt; 
Bijstand; eigen bedrijf als alternatief voor inkomen; 
- Afval 
Misschien een kringloopwinkel-concept passend bij de aard en schaal van onze gemeente. 
 
En als we kijken naar het stimuleren van ondernemerschap binnen de gemeente Beesel doen we 
uiteraard meer dan alleen een oplossing zoeken voor de winkelleegstand in het centrum. Zo 
organiseren we op 17 november aanstaande een bijeenkomst voor alle ondernemers in onze 
gemeente op de Dag van de Ondernemer. Rode draad van de bijeenkomst is 'Inspiratie voor 
innovatie'. Vroeg op de middag gaan we een aantal bedrijven bezoeken binnen onze gemeente. 
Later op de middag hebben we een lezing van Paul Iske (Instituut van Briljante Mislukkingen) en 
twee pitches van Peter Cox (Stomydo) en Joan Westendorff (Webusco). Voor het eerste 
programma-onderdeel zitten we al aan het maximum van 45 deelnemers (we kunnen er niet 
meer plaatsen) en voor het tweede programma-onderdeel zijn er al meer dan 60 aanmeldingen. 
 
 
Recreatie & toerisme: het CDA mist resultaten en verdere concretisering van het toeristisch 
beleid. Het is de vraag op welke wijze de resultaten inzichtelijk gemaakt moeten worden. 
Resultaten van R&T/Vrijetijdseconomie worden weergegeven in het aantal overnachtingen (voor 
Beesel ruim 500.000 op jaarbasis), aandeel van recreatie & toerisme in de werkgelegenheid (dit 
is met 14% het hoogste percentage van de regio) en bestedingen van dag- en verblijfsrecreatie 
(ruim € 40.000.000). Die cijfers mogen er zijn, daar kunnen we trots op zijn, maar het kan en mag 
natuurlijk altijd beter. In 2018 staat ons weer een nieuw onderzoek naar de economische 
betekenis van recreatie & toerisme ter beschikking. Daarnaast somt u een aantal projecten op 
Meerlebroek, grensgebied en trampolinepark met de vraag of die voldoende aandacht krijgen? 
Hoe komt u tot deze vraag? Het college heeft voor het trampolinepark snel een 
omgevingsvergunning afgegeven, die inmiddels onherroepelijk is. Het is nu aan de ondernemer.  
 
Voortbouwend op de inhoud van eerdere bijeenkomsten met de recreatie & toerisme 
ondernemers, waar ook uw raad nadrukkelijk om heeft gevraagd, hebben we nadrukkelijk stil 
gestaan bij de Leisure Leefstijlen. De gemeente biedt een vervolg aan. Het bureau Ruimte & Vriie 
Tiid presenteert tijdens de eerstvolgende bijeenkomst van recreatie & toerisme ondernemers, op 
maandag 20 november a.s., een kennis- en coaching programma op basis van leisure leefstijlen. 
Ondernemers kunnen van dit aanbod gebruik maken. Via subsidie wordt 75% van de kosten van 
dit programma gesubsidieerd.  
 
De Beeselse Lijst stelt dat het bestemmingsplan van een bosgebied is gewijzigd voor het 
realiseren van driegeneratie recreatiewoningen en dat op heden hiervan niets is gerealiseerd. 
Het laatste is waar, het eerste niet. Er is geen bestemmingsplan gewijzigd, wel is in de 
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structuurvisie aangegeven, dat Lommerbergen onder voorwaarden kan worden uitgebreid. Ten 
tweede de uitbreiding is nog steeds actueel en zijn inmiddels afspraken met Provincie gemaakt 
over compensatiemaatregelen en Landal en WML (eigenaar van de gronden) hebben afspraken 
gemaakt over grondaankoop. Strategisch heeft Landal heeft er echter voor gekozen allereerst 
samen met de eigenaren van de bungalows (ongeveer 250) de bungalows (502 stuks) op te 
waarderen, waarna de uitbreiding aan de orde komt.  
 
Voor de aanleg van het fietspad ten noorden van de Schellekensbeek zijn we afhankelijk van de 
gemeente Venlo, immers dit deel betreft Venloos grondgebied. De vraag voor aanleg is 
herhaaldelijk neergelegd bij Venlo, echter zonder positief resultaat. De aanleg van een fietspad 
langs de Maas tussen kerkdorp Beesel en Roermond is problematisch vanwege de Natura 2000 
en medewerking van grondeigenaren. Wellicht dat we daar een andere route voor moeten 
kiezen.  
 
De PvdA heeft het over de samenwerking met Midden-Limburg en Gemeente Brüggen. De PvdA 
vindt het belangrijk hiervoor initiatieven te nemen en hiervoor een jaarlijks budget voor ter 
beschikking te stellen. Dit vind ik opmerkelijk, temeer daar op basis van een onderzoek van de 
rekenkamer-commissie  ‘potjes’  zoveel mogelijk beperkt dienen te worden, dit sterk aangejaagd 
door PvdA als ik me niet vergis. We kiezen er bewust voor om de begroting niet jaarlijks met 
gelden voor projecten te belasten, als niet duidelijk is of deze projecten doorgang vinden in een 
betreffend jaar. Ik ga ervan uit, dat er voor elk goed project ook een financiering te vinden is. 
Overigens spelen in Midden-Limburg twee zaken: het opstellen van een visie recreatie & 
toerisme en een onderzoek naar een elk weer voorziening. Grenspark Maas-Swalm-Nette is 
volop aan de slag met het project Cultuurhistorie Gedigitaliseerd en waar Beesel onderdeel van 
uitmaakt. En met Brüggen zijn we aan de slag met het updaten van een grensoverschrijdende 
fietsroute en verdere uitwerking/realisatie van een Interregproject.  
 
Verder heeft uw raad een RIB ontvangen over sportsponsoring en breedtesport. Hierin zijn een 
aantal opties benoemd, maar waarbij wij hebben aangegeven de uitkomsten van ons onderzoek 
‘open’ aan te bieden en niet met een concreet voorstel te komen. Misschien dat u daar de tweede 
termijn voor kunt gebruiken. 
  
Hoogwater. Hoogwaterbeschermingsmaatregelen is een hot thema. Met Waterschap, 
Rijkswaterstaat en Provincie zijn al belangrijke stappen gezet richting de definitieve planvorming. 
In de laatste Raadsinformatiebrief hebben we u de laatste stand van zaken medegedeeld en 
welke acties er nog open staan. Ten aanzien van een dijk door ’t Spick heb ik in de laatste 
Stuurgroep HWBP aangege-ven, dat hiervoor zowel bestuurlijk als vanuit de aanwonenden geen 
draagvlak bestaat en ten aanzien van de bescherming van Rijkel blijf ik en ook het college op het 
standpunt staan, dat de dijkring dient te worden aangepast ten behoeve van de bescherming van 
Rijkel. Het voet- en fietspad waaraan u refereert worden als meekoppelkans haalbaar geacht. 
 
Afkoppelen hemelwater 
De subsidieregeling is voor onze burgers interessant omdat het Waterschap Limburg, vooral op 
aandringen van gemeente Beesel,  in totaal ca. € 2.000.000 beschikbaar heeft gesteld voor het 
stimuleren van het afkoppelen van hemelwater. Dit bedrag is op basis van inwoneraantal 
verdeeld over de gemeenten in midden- en noord Limburg. Voor de gemeente Beesel was een 
totaal bedrag van € 52.000 beschikbaar. Met ons budget is er een bedrag van € 104.000,-- 
uitgekeerd. Daarnaast is er nog een extra bedrag uitgekeerd van € 26.000,-- beschikbaar gesteld 
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door het waterschap. Dus € 130.000,-- in totaal. Wij waren de eerste gemeente die het door het 
WL beschikbaar gestelde budget geheel heeft besteed. De meeste gemeenten in de regio 
hebben slechts een zeer klein gedeelte van het voor hun beschikbaar gestelde budget 
uitgekeerd. Vooral de grote gemeenten geven aan  te weinig personele capaciteit te hebben om 
de regeling in uitvoering te nemen. In een onlangs gehouden regio overleg is er in ieder geval 
ambtelijk op aangedrongen of de omliggende gemeenten bereid zijn een gedeelte van het voor 
hen beschikbare budget over te hevelen naar de gemeente Beesel. De regio gemeenten vonden 
het nu nog te vroeg om aan dit verzoek tegemoet te komen. In het eerste kwartaal van volgend 
jaar zal een herverdeling van de subsidiegelden opnieuw in de regio worden besproken. 
 
Indien alles volgens planning verloop wordt in het 1e kwartaal aan uw raad het nieuwe 
rioleringsplan, het GRP 2018-2022, voorgelegd. Hierbij wordt ook ingegaan op het afkoppelen 
van openbaar verhard oppervlak en het afkoppelen van overheidsgebouwen zoals sporthallen. In 
het nieuw GRP zal zeker weer worden voorgesteld om jaarlijks een bedrag beschikbaar te stellen 
voor het afkoppelen van verhard oppervlak bij particulieren. Hoe hoog dit bedrag wordt is 
afhankelijk van o.a. de financiële doorrekening van het nieuwe GRP. U mag er in januari 2018 
over beslissen. 
 
WAA. Wij verwachten, dat de grootste aandeelhouder, de gemeente Venlo, in december een 
besluit neemt, waarna we uw raad zo snel mogelijk informeren. Daarnaast, maar dat weet u, 
werken we aan scenario’s voor onze gemeente. 
 
En tenslotte de vraag van de BL over de uitvoering van de Groen Boulevard. Zoals in de 
begroting aangegeven willen we de plannen die wij hebben met de entree van Reuver, de 
Rijksweg begin 2018 nog kaderstellend met u bespreken. Daarna nemen we de planvorming ter 
hand, die er toe moet leiden dat we na de zomerperiode tot realisatie kunnen overgaan. Ik sluit af 
en gebruik hiervoor de conclusie van de BL: veel dingen nemen we niet waar, terwijl ze er wel 
degelijk zijn. 
 
Wethouder Jacobs 
Dank u wel voor deze mogelijkheid om ook als portefeuillehouder zorg en welzijn een bijdrage te 
leveren aan deze algemene beschouwingen. Zelf heeft u als portefeuillehouder participatie 
zojuist al een aanzet gegeven van onze zoektocht hoe we als gemeente ons verhouden tot 
samenwerking en maatwerk met oog voor het lokale, maatschappelijk belang. In de 
beschouwingen zoals door de aanwezige fracties uitgesproken zie ik namelijk ook die lijn en 
uitdaging terugkomen voor de opgaven binnen het sociaal domein. De aandachtspunten en 
visies die u heeft komen, in mijn optiek, mede voort uit sessies en bewuste gesprekken die we 
onder andere met de gemeenteraad ook recent weer hebben gevoerd. Aandacht voor jong en 
oud, voor saamhorigheid en beleven in onze gemeenschap, voor samen omzien naar elkaar. Dat 
is in lijn met het coalitieakkoord en onze toekomstvisie, en daarmee ook het verhaal achter de 
voorliggende begroting. Dit bereiken we, ook wat mij betreft, net als de portefeuillehouder 
participatie omschreef, niet zozeer vanuit een kader, maar meer door stappenplan; een 
stappenplan van bewuste gesprekken, met de juiste partners aan tafel, en dan een gezamenlijk 
perspectief creëren, dat aansluit op onze lokale situatie om zo een bijdrage te leveren aan het 
doel ‘een saamhorige gemeenschap’. En ja, natuurlijk liggen er op verschillende domeinen 
uitdagingen voor ons te wachten en zijn er door de sprekers ook duidelijke opgaven genoemd. 
Graag geef ik op een aantal van deze geschetste opgaven in deze lijn, in dit stappenplan, een 
aanzet hoe we dit voor het komend jaar, en hopelijk verder, kunnen oppakken. 
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De VLP uit haar bezorgdheid op het gebied van de Jeugdzorg en daaraan gekoppeld het belang 
van zicht op het handelen van derden. Een signaal dat ook in de recente werkvergadering 
Sociaal Domein met elkaar gedeeld is en zeker nog een opgave is. Wat we willen bereiken in de 
Jeugdzorg hebben we gezamenlijk in beeld omschreven in ons Jeugdbeleid, een gezonde en 
veilige basis. De belangrijkste partners hebben we in elk geval al in beeld. Het is nu de kunst om 
in gesprek te blijven en dit beeld op het netvlies te houden en zo te handelen. Juist omdat we als 
gemeente geen directe formele invloed hebben is de inzet op het bewuste gesprek, mét 
perspectief voor de partners, cruciaal. Zoals ook afgesproken met de gemeenteraad komen we 
hier binnenkort nog een keer op terug om deze inzichten, die terugkomen in de transformatie-
agenda jeugd, met uw raad te bespreken. 
 
Een tweede opmerking is het voorbeeld van het maaien van de voetbalvelden. Vanuit het 
perspectief van voldoende werk voor het Leerwerk bedrijf van onze buitendienst is dit een 
logische gedachtegang. In afstemming met collega Smolenaars, kan ik aangeven, dat we deze 
afweging steeds weer maken. Wij zitten op dezelfde lijn zoals de VLP fractie bedoelt. Voor uw 
specifieke voorbeeld, het maaien van de sportvelden, wil ik u graag de afwegingen van destijds 
meegeven bij het afsluiten van het meerjarig contract. Destijds was er door de pensionering van 
enkele medewerkers in de buitendienst, het in eigendom houden van zeer specifiek materiaal dat 
slechts beperkt, want seizoensgebonden, ingezet werd, de afweging gemaakt om het maaien 
van de sportvelden extern uit te zetten om kosten efficiënt te werken. In dit voorbeeld is het 
personeelsaspect met de komst van het Leerwerkbedrijf nu dus een gewijzigd inzicht, wat na 
afloop van het lopende contract zeker bekeken wordt. 
 
De CDA-fractie haalt ook een thema aan waarin het bewuste gesprek met elkaar voeren heel 
belangrijk is, namelijk toegankelijkheid, meer specifiek, een lokale inclusie-agenda. In dit betoog 
wordt ook gerefereerd aan de recente werkvergadering ‘inclusieve samenleving’ en wat mij 
daaruit nadrukkelijk is bijgebleven is de verschillende perspectieven en zienswijze die je kunt 
hebben op een inclusieve samenleving. Reden voor ons als college om dit in eerste instantie op 
de agenda te zetten in het overleg met de belangrijkste trekkers achter deze bijeenkomst, het 
gehandicaptenplatform. Voor deze avond hadden ze nadrukkelijk aanvulling gezocht met 
meerdere, ook deels lokale partners zoals PSW. Die verbreding zal ook nodig zijn voor de 
uitvoering van de inclusieve samenleving agenda. Als gemeente geven we met praktische 
keuzes het goede voorbeeld en hebben we als gemeentebestuur (raad en college) in de 
raadsvoorstellen gezamenlijk de opdracht alert te zijn of we hier op de juiste wijze invulling aan 
geven. De vraag of we als gemeenschap voldoende inclusief denken en doen, kunnen we alleen 
beantwoorden door hierover ook in die gemeenschap de dialoog te voeren. De GewoonSamen 
aanpak en de communicatiecampagne die we voeren als gemeente Beesel om dat gesprek in de 
meest brede zin, steeds te voeren met elkaar, moet mede bijdragen aan een duurzame 
inbedding van een saamhorige, inclusieve gemeenschap. Ook in de voorliggende begroting zijn 
er middelen beschikbaar om daar invulling aan te blijven geven. Zeker ook voor de inclusieve 
samenleving is het voeren van het bewuste gesprek, met de juiste partners afgestemd op onze 
lokale situatie van groot belang om het doel, met draagvlak, te bereiken. 
 
De Beeselse Lijst constateert in haar bijdrage dat we voor de uitvoering van onze WMO-taken op 
een B-niveau zitten. Gelukkig wordt er door u wel een goede handreiking gegeven om naar een 
A niveau te groeien. Waarbij ik even de vrijheid neem om uw voorstel als volgt te interpreteren; 
zet niet de letter van de wet centraal, maar de geest van de wet. U vraagt namelijk om te 
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onderzoeken hoe we onze inwoners deels kunnen ontlasten in al het formele papierwerk bij  
bepaalde voorzieningen. Een gedachtegang die we ook in de aanstaande herijking van ons 
WMO / gezondheid beleidsplan mooi kunnen meenemen. Indien de rest van de raad deze 
richting hopelijk ook onderschrijft, neemt dit college deze oproep graag in en gaat met uw 
onderzoeksvraag aan de slag. 
 
Uw andere oproep over de marktactiviteiten in het hart van Offenbeek, is ook in lijn met onze 
verbindende rol opgepakt. Zowel bestuurlijk, als ambtelijk, als faciliterend via het opbouwwerk, is 
met de leden van de IHO gesproken over hun ambitieuze, mooie plannen voor marktactiviteiten. 
Inmiddels zijn er stappen gezet waarbij enkele mensen vanuit Hertje Offebek hun plannen als 
werkgroep van kernoverleg Offenbeek verder uitwerken. Door het kernoverleg is deze 
betrokkenheid van actieve inwoners aangegrepen om samen ook te kijken naar andere 
leefbaarheidsthema’s voor hun kern. Ze weten nu welke partners ze aan tafel nodig hebben en 
op welke terreinen hun gezamenlijke inzet voor de kern Offenbeek ligt. De steun van het 
opbouwwerk en de openstaande deuren naar het gemeentehuis zijn op dit moment voldoende 
om aan de slag te kunnen. We zullen dit blijven faciliteren via het opbouwwerk en in bestuurlijke 
overleggen ook zeker blijven aanmoedigen.  
 
De PvdA fractie omschrijft dat we in onze gemeenschap veel doen om mensen met elkaar te 
verbinden. Saamhorigheid van de inwoners, zeker voor het sociaal domein hoort daar bij. 
Overigens, ter geruststelling, die aanpak van overgewicht in uw inleiding: in het jeugdbeleid heeft 
uw raad gekozen om sinds dit jaar JOG-gemeente te worden (Jongeren Op Gezond gewicht). 
Wanneer u de ambitie heeft en het voorbeeld wilt geven om dit voor de hele gemeente door te 
trekken, dan bent u bij deze wethouder gezondheidsbeleid aan het goede adres. Het is goed om 
te horen dat we daar, als gemeentebestuur, raad en college, op een gedragen lijn zitten, dit 
college kan zeker nog vooruit de komende maanden. En ik ben dan ook benieuwd naar uw 
definitieve besluiten in de tweede termijn. 
 
Wethouder Reijnders 
Bij deze namens het gehele college mijn reactie in eerste termijn op de door de fracties naar 
voren gebrachte zaken c.q. gestelde vragen voor wat betreft de portefeuilles ,die onder mijn 
verantwoordelijkheid vallen. Ik zal dit doen in een geheel willekeurige volgorde. 
 
Duurzaamheid ( VLP, CDA, BL, PvdA) 
Met betrekking tot duurzaamheid is ons college verheugd dat alle partijen zich realiseren dat we 
aan de vooravond staan van een ingrijpende maatschappelijke kanteling en dat we voorbij de 
tijdsgrenzen van de komende raadsperiode moeten kijken om hierop te anticiperen. Het is alleen 
maar toe te juichen dat partijen hierbij positief-kritisch meedenken en alle belangen integraal 
willen afwegen.  
 
Recent heeft uw raad de duurzaamheidsagenda vastgesteld, waarin actiepunten staan waarmee 
we op korte termijn aan de slag kunnen. Deze actiepunten vragen om meer concrete uitwerking 
waarbinnen op diverse thema’s de nodige discussie moet plaatsvinden tussen raad, college, 
ambtenaren en niet te vergeten met stakeholders uit de gemeente en de regio. Op verzoek van 
uw raad wordt nu gewerkt aan een plan van aanpak voor een breed gedragen duurzaamheids-
visie voor de langere termijn, waarin People, Planet , Profit meer evenredig aan de orde komen. 
Hierin worden naast thema’s als energie, klimaatadaptatie en biodiversiteit, ook circulaire 
economie (grondstoffen en afval) en sociale duurzaamheid (gezondheid, participatie, 
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armoedebestrijding en zelfredzaamheid) meegenomen.  
 
Blijvend Voorzien/ De vereniging van de toekomst ( BL, CDA) 
We willen nadrukkelijk als partner optreden en blijven optreden van maatschappelijke geledingen 
c.q. partijen en daarbij alle ruimte geven aan initiatieven van onderop. Dat geldt ook voor het 
behoud van het maatschappelijk vastgoed, waarin de participatie van verenigingen en gebruikers 
van de maatschappelijke voorzieningen nadrukkelijker gestalte moet krijgen. Dat is ook een van 
de uitkomsten van het traject Blij in Beesel. We maken steeds meer gebruik van de kracht en 
expertise in de gemeenschap. In dat kader leggen wij in december een koers ter bespreking aan 
u voor. Niet van bovenaf opgelegd en dichtgetimmerd, maar met algemene richtlijnen die 
uiteindelijk moeten leiden tot een voorzieningenaanbod waarmee de leefbaarheid in de kernen 
ook in de toekomst is gegarandeerd. Deze koers hebben we afgeleid van Blij in Beesel, het 
traject toekomstbestendige vereniging en de technische inventarisatie. Net als het traject met de 
verenigingen willen we over dit belangrijke thema met u als raad in dialoog blijven. Maar de 
dialoog van u / ons met de gemeenschap is minstens net zo belangrijk. 
 
Kunstroute ( BL) 
Als eerste kunnen we ons afvragen of de gemeente de meest aangewezen partij is om dergelijke 
routes op te zetten. Als er initiatieven van bijvoobeeld kunstenaars of onze inwoners komen om 
een dergelijke route op te zetten juichen wij dat van harte toe. Dit zullen wij zo goed mogelijk 
faciliteren. Zo kennen we sinds kort de subsidieregeling cultuur waaruit een dergelijk project 
(mede) financieel ondersteund zou kunnen worden. Het succes van dergelijke routes valt 
namelijk samen met het commitment van de mensen zelf (vrijwilligers, kunstenaars, deelnemers). 
Een van bovenop opgezette kunstroute (of wat dan ook) heeft weinig kans van slagen. In de 
regio zijn toevallig voorbeelden van kunstroutes, die zijn opgezet zonder voldoende commitment 
en dus houvast binnen een samenleving. Deze routes, is de ervaring, houden snel op te bestaan.  
 
Bibliotheek ( PvdA) 
Op 27 maart 2017 heeft de gemeenteraad reeds unaniem de gemeenschappelijke visie en 
kaders op het bibliotheekwerk” vastgesteld (bijlage 4 van het raadsvoorstel). Deze zijn door beide 
gemeenten samen opgesteld. De gemeenschappelijke visie bestaat uit 10 punten, die wij als 
gemeente Beesel belangrijk vinden. Deze heb ik ter herinnering nog een keer voor u toegevoegd 
(bijlage bij dit verslag). Het is nu de verantwoordelijkheid van de bibliotheek hier de komende 
jaren invulling aan te geven. Dit moet volgens ons samen met netwerkpartners en ons als 
gemeente gebeuren. Een concreet voorbeeld is dat wij op dit moment bezig zijn lokaal een 
netwerksamenwerking en aanpak voor laaggeletterdheid  “plus” vorm te geven (plus staat voor 
alle ondersteuningsvragen op het gebied van taal-, reken- en digitale vaardigheden). Wij delen 
daarmee uw mening dat de bibliotheek bij uitstek geschikt is om mensen met elkaar te verbinden. 
Hiermee geven we vorm en inhoud aan het optionele product taalhuis, waarbij we nadrukkelijk 
vorm en inhoud geven aan punten uit de door u vastgestelde visie: zoals punt  3: “de bibliotheek 
is een netwerkorganisatie” en punt 4 “bibliotheek als cultureel ondernemer” (we willen immers 
externe financieringsmogelijkheden benut). Kortom: we zijn al bezig met de bibliotheek – de 
bibliotheek heeft daarbij een eigen verantwoordelijkheid. We nemen een aantal producten niet af, 
omdat deze puur Peel en Maas-gericht zijn. Zoals bijvoorbeeld het product arbeidsmigranten en 
het product moskee en bibliotheek. Omdat dit producten zijn die voor Peel en Maas zijn 
opgesteld door de bibliotheek en waar de gemeente Beesel, vanuit visie, bewust niet voor 
gekozen hebben. Zoals aangegeven werken we op dit moment specifiek voor Beesel belangrijke 
producten samen uit, zoals het taalhuis. Tot zover mijn reactie in eerste termijn.  
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Wethouder Heesakkers 
De Beeselse lijst heeft gevraagd of het college bereid is een pilot te beginnen ten aanzien van de 
invoering van de Omgevingswet waarbij een deel van de op te pakken energieopgave wordt 
verwerkt. In de begroting 2018 hebben we geen rekening gehouden met het uitvoeren van een 
pilot. De geopperde gedachte van de Beeselse Lijst vinden we evenwel zeer zinvol. Het biedt ons 
allen (de raad, het college, de ambtelijke organisatie en de samenleving) de mogelijkheid om te 
experimenteren met de (doelstellingen van de) Omgevingswet en tegelijkertijd stappen te maken 
met de energietransitie. We stellen dan ook voor deze gedachte in de komende weken verder uit 
te werken en u begin 2018 een concreet voorstel voor deze pilot voor te leggen. 
 
Zowel de Beeselse lijst als het CDA merken op dat gebouwd moet worden naar behoefte. De 
Beeselse lijst geeft aan dat dit met name levensloopbestendige woningen en eenouderwoningen 
betreft en dat we hier onvoldoende over beschikken. Een oplossing zou zijn een deel van de 
bestaande woningvoorraad te transformeren naar deze doelgroep. Wanneer kunnen de 
resultaten worden verwacht van deze aanpak? Vooropgesteld wordt dat de grondgebonden 
woningen geschikt zijn voor meerdere gezinsvormen. Over de woningtype in de huursector 
maken wij prestatieafspraken met Woongoed 2-duizend. In 2018 zijn we voornemens een plan 
van aanpak op te stellen met het uitgangspunt om een groter aantal woningen van Woongoed 
levensloopbestendig te maken. In Oppe Brik zijn in 2017 28 levensloopbestendige 
appartementen door WoonGoed 2-Duizend gerealiseerd. In de volgende fases van Oppe Brik 
komen nog eens 56 levensloopbestendige appartementen, 6 patio huurwoningen en 6 
levensloopbestendige koopwoningen tot stand. Bij de opstelling van het bestemmingsplan 
bebouwde gebieden hebben we in de regels al rekening gehouden met de noodzaak dat 
woningen zodanig kunnen worden uitgebreid dat deze levensloopbestendig kunnen  worden 
gemaakt danwel deze kunnen te worden getransformeerd naar meergeneratiewoningen. Bij 
particuliere woningen is het ook een verantwoordelijkheid van de eigenaren om hun woning 
levensloopgeschikt en duurzaam te maken. Daarom starten we een traject om de bewustwording 
voor de particuliere woningeigenaar te verbeteren. Dit betreft een traject van bewustwording en 
informeren. 
 
Het CDA geeft nog aan dat het bouwen naar behoefte met zich meebrengt dat niet 4 jaar lang 
moet worden vastgehouden aan een woningbouwprogramma maar dat dit van jaar tot jaar moet 
worden bezien. De woonvisie is de basis voor het woningbouwprogramma en de prestatie-
afspraken. De woonvisie is vastgesteld voor de jaren 2016 t/m 2022. De woningmarkt is in 
beweging. Om te beoordelen of de trends die in de woonvisie zijn geschetst afwijken van de 
huidige trends, zullen we in 2018 de prognoses actualiseren. Als dit betekent dat het programma 
van uitvoering en het woningbouwprogramma moeten worden aangepast, dan zullen wij de raad 
hierbij betrekken. Het actualiseren van de prognoses is afhankelijk van de trends en is niet 
tijdsgebonden. In die zin vindt uw opmerking over het monitoren van de ontwikkelingen van de 
woningbehoefte weerklank in het college. Tot zo ver mijn reactie in eerste termijn. 
 

5. Schorsing van de vergadering d.d. 6 november 2017 
 
De voorzitter schorst de vergadering tot 9 november 2017. 
 

6. Heropening van de vergadering d.d. 9 november 2017 
 
Aanwezig zijn de volgende raadsleden: mevr. Franssen-Levels, dhr. Derks, dhr. Van Tegelen, 
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dhr. V.d. Beucken, dhr. Peulen, dhr. Bongers, mevr. Killaars-Schoolmeesters, dhr. Cremers, 
mevr. Roelofs-Janssen, dhr. Roelofs, dhr. Jacobs dhr. Ambaum, dhr. Holman, dhr. Urru. 
 
Afwezig: dhr. Heijnen 
 
De voorzitter heropent de vergadering van 6 november 2017 en geeft het woord aan de fracties 
voor hun reactie in 2e termijn. 
 

7. Vaststellen programmabegroting 2018 
 
VLP 
De fractie van de VLP wil graag reageren op de reacties van fracties van het CDA, Beeselse 
Lijst, PvdA en het college naar aanleiding van hun 1e termijn op de beschouwingen; 
 
CDA: 
Voortgezet onderwijs: als we uw beschouwingen lezen dan heeft het de schijn dat het CDA in de 
lead is geweest ten aanzien van dit onderwerp. Laten we concluderen dat de realisatie en het 
voortbestaan van voortgezet onderwijs in onze Gemeente het resultaat  is van de gehele 
gemeenteraad. 
 
Updaten burgerzaal, commissie – en bespreekkamers; de VLP fractie is geen voorstander om dit 
onderwerp kaderstellend te behandelen. We volgen in deze graag de lijn die de portefeuille-
houder voorstelt; krediet beschikbaar stellen als raad om vervolgens met stakeholders 
gezamenlijk aan de slag te gaan. Ten aanzien van het beschikbaar stellen van vergaderruimtes 
ten behoeve van initiatieven vanuit de gemeenschap is de fractie van de VLP van mening dat het 
gemeentehuis een gemeentehuis is en geen gemeenschapshuis. We denken dat uw voorstel 
leidt tot “broodroof” bij huidige uitbaters met vergaderfaciliteiten en dat het leidt tot met name 
operationele belemmeringen vanuit het Gemeentehuis mochten vergaderfaciliteiten beschikbaar 
worden gesteld. 
 
Aanpak leegstand door middel van leegstandverordening: als VLP fractie zijn we van mening dat 
we als 1e dienen in  te zetten op de gemeenschappelijke aanpak van de winkelleegstand in het 
kader van de POL uitwerking en dit op basis van onderlinge samenwerking en 
oplossingsgerichtheid.  Om enkel en alleen primair uit te gaan van een leegstandsverordening 
gaat de VLP op dit moment te ver. 
 
Bouwen naar behoefte: de VLP kijkt ook uit het actualiseren van de prognoses op basis van de 
huidige woonvisie in 2018 
 
Beeselse Lijst: 
VLP ondersteunt en onderschrijft uw wens voor de realisatie van een fiets- voetpad langs de 
Maas tussen Belfeld en Reuver en Beesel en Roermond. Wellicht dat we beter zouden kunnen 
spreken van een fiets- en voetroute. We zijn ons terdege bewust dat we in dit kader afhankelijk 
zijn van derden. 
 
Uw voorstel om een pilot te beginnen ten aanzien van de invoering van Omgevingswet waarbij 
een deel van de op te pakken energieopgave wordt verwerkt kan op onze volledige steun 
rekenen. 
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Afkoppelen hemelwaterafvoer: De fractie van de VLP ondersteunt uw verzoek om het afkoppelen 
van hemelwaterafvoer verder te blijven stimuleren en om het subsidiebedrag naar voren te halen 
voor het jaar 2018 indien dit mogelijk is. 
 
BIZ: in 2018 is het formeel juridisch mogelijk om weer een BIZ op te richten en we zien ook 
nadrukkelijk de toegevoegde waarde van een BIZ. 
 
Initiatieven Hertje Offebek: ook de fractie van de VLP heeft richting IHO aangeven tijdens en na 
de raadsvergaderingen en werkvergaderingen dat hun visies en denkrichtingen niet verloren 
mogen gaan en zeer waardevol zijn. 
 
PvdA: 
Vrij weinig ambitie van dit college: de fractie van de VLP onderschrijft uw stellingname niet en 
verwijst naar de reactie van de portefeuillehouder in 1e termijn waarin ze een opsomming geeft 
en welke de fractie van de VLP volledig kan onderschrijven. 
- Aanpak van de WMO, jeugdzorg en participatie; 
- Realisatie Oppe Brik; 
- Stappen op het gebied van afval reductie; 
- Opwaardering wegen en riolering; 
- Verbetering van wandel- en fietsroutes; 
- Beesel Drakedorp; 
- Bestendige subsidies voor onze verenigingen en bibliotheek; 
- Uitbouw van voorzieningen bij de voetbalclubs, manege en tennisvereniging; 
- Ontwikkeling Drakenrijk; 
- Blij in Beesel; 
- Samenwerking in de regio Venlo. 
 
Oproep om de circulaire economie als uitganspunt te hanteren voor al het beleid: de fractie van 
de VLP vindt dit een te grote stap waarvan we op dit moment de reikwijdte niet  kunnen overzien 
en daarnaast de vraag of we hier nu  al aan toe zijn; naar onze mening nog niet. 
 
College: 
Onze zorgen welke we geuit hebben ten aanzien van de gemeenschappelijke regelingen en 
verbonden partijen zijn naar tevredenheid door het college beantwoord. 
 
Onze bezorgdheid welke we hebben ten aanzien van de jeugdzorg en daaraan gekoppeld het 
belang van zicht op het handelen van derden wordt ook onderkend door uw college en we zijn blij 
om te horen dat er activiteiten in gang worden gezet om op speaking terms te blijven met de 
stakeholders. Als fractie van de VLP willen we een actieve bijdrage leveren in de transformatie 
van de agenda jeugd. 
 
De doorontwikkeling van onze buitendienst tot leer-werkbedrijf en het hebben van voldoende 
werk wordt ook gezien door uw college en we zijn verheugd dat in de geest van ons voorstel voor 
het maaien van de voetbalvelden uw ook steeds deze afweging aan het maken bent. 
 
Ten aanzien van de resultaten van de motie sportsponsoring en breedtesport is de fractie van de 
VLP voorstander om voor 2018  Olympia’s Tour naar onze Gemeente te halen. We zijn van 
mening dat dit evenement bijdraagt aan het landelijk op de kaart zetten van onze gemeente.  
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Daarnaast zij we van mening dat je geen oude schoenen moet weg gooien voordat je nieuwe 
hebt.  Graag horen we de reactie van de overige raadsfracties en het college. 
 
Van de verantwoordelijke wethouder horen we daarnaast graag wat de mogelijkheden zijn om de 
driedaagse triatlon eenmalig naar onze gemeente te halen en of dat voor 2018 realistisch is in 
combinatie met het betrekken van onze lokale verenigingen en wat de driedaagse triatlon voor 
uitstraling heeft voor onze gemeente. 
 
CDA 
Afgelopen maandag hebben we kennis mogen nemen van de inbreng in 1e termijn van alle 
fracties en de reactie van het college. Zoals in onze eigen bijdrage in 1e termijn al benoemd staan 
we op dit moment in de herfstperiode van deze raadsperiode. Een periode waarin er geoogst kan 
worden door het  CDA, wel degelijk een politieke partij. Een partij die midden in de samenleving 
staat. En die waar nodig, altijd haar landelijke en provinciale agenda kan aanspreken ten 
behoeve van onze lokale gemeenschap. In het kader van deze oogst stemt het ons tevreden dat 
de voorzitter bevestigt dat de raad en ook externe stakeholders in de uitvoering betrokken 
worden bij de te maken keuzes aangaande de nieuw in te richten burgerzaal. We zijn ervan 
overtuigd dat we samen tot een uitstekende inrichting van de burgerzaal en de overige 
vergaderruimtes kunnen komen en kunnen ons dan ook vinden in uw antwoord. 
 
Ook zijn we blij te mogen vernemen dat er werk gemaakt gaat worden van de inclusie agenda. 
De toevoeging dat dit zal gebeuren door in gesprek te gaan met alle partijen welke dit aangaat en 
zo ook van onderop mee ingevuld wordt vinden we een welkome aanvulling. 
 
Op de vraag van de BL of de “papierwinkel” omtrent het aanvragen van WMO wellicht 
eenvoudiger kan, werd door de portefeuillehouder aangegeven dat hij bereid was dit te 
onderzoeken. We willen hierbij aangeven dat we de gedane oproep van de BL kunnen steunen. 
 
Wat betreft Blijvend Voorzien willen we nog het volgende meegeven. We begrijpen dat de 
portefeuillehouder in december de gevoerde gesprekken met de verenigingen met ons wil 
bespreken. En dat hierna verder wordt gegaan met de visie. Echter wij missen een concreet 
eindpunt. Wat is het streven van de portefeuillehouder qua eindpunt? Kortom wanneer mogen we 
deze visie verwachten? 
 
Over de leegstand gaf de portefeuillehouder de opmerking dat naar zijn mening meer vliegen 
gevangen worden met honing dan met azijn. Echter wij zijn van mening dat na 4 jaar honing 
smeren de pot nu wel nagenoeg leeg is en we, indien dit niet werkt, moeten doorpakken naar 
andere instrumenten. Echter, we kunnen ons erin vinden dat nog eenmaal de honing proberen 
mogelijk moet zijn. We stellen daarom voor om in het eerste kwartaal van 2018 nogmaals een 
BIZ meting te houden. Mocht uit deze meting blijken dat er wederom geen draagvlak is voor een 
BIZ, vragen we om uitvoering te geven aan een leegstandsverordening en hier bij de raad mee 
terug te komen. Want dan is naar ons idee gebleken dat de honing niet helpt en kan deze 
verordening als stok gebruikt worden. Hierbij is tevens de positieve bijkomstigheid dat de geïnde 
gelden gebruikt kunnen worden voor de verfraaiing van ons centrum. Daarom willen graag op dit 
punt een motie (M2) indienen. 
 
In haar reactie op onze vragen omtrent levensloopbestendige woningen en meer 
generatiewoningen gaf de portefeuillehouder aan dat er meerdere levensloopbestendige 
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appartementen gebouwd zijn, danwel nog gerealiseerd worden door de woningcorporatie. Echter 
we missen hierbij de levensloopbestendige koop appartementen.  Inwoners die de kinderen uit 
huis hebben en wellicht kleiner willen gaan wonen kunnen nu geen keuze maken voor een koop 
appartement welk levensloopbestendig is. Verder kan het zo zijn dat deze inwoners liever hun 
eigen woning levensloopbestendig maken. Hiervoor zou de door de provincie beschikbaar 
gestelde “Blijverslening” gebruikt kunnen worden. In de vergadering van 27 maart 2017 is 
toegezegd dat wij als gemeente dit actief naar onze inwoners zouden communiceren. Deze 
actieve communicatie is toevallig deze week op het social media account van de gemeente 
opgepakt, maar over het bereik met het enkel inzetten van dit medium hebben wij onze 
vraagtekens. Daarom willen we het college verzoeken deze toezegging gestand te doen en voor 
het einde van dit jaar buiten het social media medium ook via een bericht in VIABeesel en een 
huis aan huis brief  onze inwoners hierover te informeren. Ook op dit punt willen we graag een 
motie indienen (M1). 
 
Wat betreft het woningbouwprogramma en onze oproep aan de portefeuillehouder om niet 
krampachtig vast te houden aan de periode tot eind 2022. Zoals u zelf aangeeft is de 
woningmarkt in beweging. Dat zou zo maar tot een trendbreuk kunnen leiden. We zijn dan ook 
verheugd dat de woonvisie in 2018 wordt geactualiseerd. 
 
Wat betreft de opgave inzake wonen zijn we verder blij dat bij de algemene beschouwing van de 
provincie Limburg een motie van het CDA-lid Verhoijsen is aangenomen, waardoor bij het 
provinciebestuur het voortschrijdend inzicht is gekomen dat de aantallen van het 
woningcontingent niet in beton gegoten moet zijn, maar dat er ruimte moet zijn om op basis van 
goede argumenten en vooral aanwezige behoefte vanuit gemeenten, de dialoog moet worden 
aangegaan. 
 
In reactie op de tweede termijn van de VLP kunnen wij aangeven dat wij, zoals ook eerder 
aangegeven, geen voorstander zijn van nogmaals een Olympia’s Tour. Er is wederom over 
geëvalueerd en de belangstelling was naar onze mening niet toegenomen en er waren ook – 
naar wat wij gehoord hebben - klachten bij de ondernemers dat het voor overlast gezorgd heeft. 
Dus om Olympia’s Tour te houden om het houden kan in eerste antwoord niet op onze voorkeur 
rekenen.  
 
Voorzitter, u sloot uw reactie in 1e termijn af met de woorden: “Geen hete herfst, geen koude 
lente, maar mooie zomers en zachte winters.” Ook wat het CDA betreft de ideale 
weersomstandigheden. Omstandigheden waarbij alles goed gedijt en ons bomenbestand 
weelderig  tot bloei kan komen. Deze bloei zullen we ook het komende jaar bereiken, door 
“Samen de schouders eronder” te zetten. 
 
Beeselse Lijst 
We danken het college voor de beantwoording van onze vragen en merken op dat het college 
voor bepaalde onderwerpen weer even in de prikkelfase is gezet. Van een verslapping is geen 
sprake, eerder een wake up call. Om maar weer met onze metafoor te beginnen, krijgt het 
college een dikke B als aanduiding voor de reacties op onze 1e algemene beschouwing. 
 
We zijn begonnen met een testje over beeldvorming en de gedachte achter zo’n simpel testje is 
het college niet ontgaan. Sterker nog. Het college heeft ons op een zelfde wijze van repliek 
gediend. Daar is best lef voor nodig want die repliek is zeker voor een groot deel gebaseerd op 
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reflectie. Jezelf een spiegel voorhouden en vandaar uit zeggen of je goed handelt is niet iedereen 
gegeven. Wij zien dat er een omslag is van beheersing naar kwetsbaarheid. Het college heeft de 
durf om toe te geven dat het niet alle oplossingen heeft, dat de openheid er is om te luisteren 
naar en te leren van anderen. De burgemeester omschreef dit als een dagelijkse zoektocht 
waarbij vooral gedacht en gehandeld moet worden vanuit de bedoeling dat uiteindelijk moet 
resulteren in een maatwerkoplossing. Dit zijn altijd innovatieve en unieke oplossingen. Beesel 
gewoon anders. 
 
Het ogenschijnlijk simpele testje over beeldvorming leverde naar onze mening nog een 
opmerkelijk resultaat op. Ieder afzonderlijk collegelid voelde zich uitgedaagd om, willekeurig welk 
onderwerp was aangesneden, hierover uitgebreid informatie over te verstrekken. Hieruit bleek 
dat er veel meer zaken en handelingen plaatsvinden dan die we als raad waarnemen. Dit kan op 
een tweeërlei manieren opgepakt worden. Wij, de raad, zouden actiever kunnen gaan bevragen. 
Het college kan actiever informeren. Hoe dan ook er gebeurt veel en dat is waar we met zijn allen 
voor staan. Breng kort het beeldfragment van de eend of het haas in herinnering en de tekst. Kijk 
dan niet wat u wilt zien, maar kijk wat u werkelijk ziet en stel u open om te erkennen dat er ook 
verschillende kanten aan een zaak kunnen zitten die er wel degelijk toe doen en dat veel zaken 
onwillekeurig aan ons zichtveld voorbij gaan. 
 
We hebben goed geluisterd naar de algemene beschouwingen van de overige fracties. De 
allesoverheersende conclusie is dat onze gemeente de zaakjes goed op orde heeft. Een dikke B 
stellen we vast. Een dikke B die absoluut niet lijdt aan financiële obesitas maar wel van 
tevredenheid doorspekt is. 
 
Uw college is uitvoerig en naar voldoening ingegaan op onze aandachtspunten. Er komt vaart in 
de uitvoering van het accommodatiebeleid, de belangen van onze inwoners in Oud-Dorp en 
Rijkel worden behartigd en we willen geen dijk door ’t Spick,. Voor nieuwe dijken komt onderzoek 
naar meekoppelkansen voor fiets- en voetgangsgebruik, we verkennen de mogelijkheid om het 
opwekken van duurzame energie in samenhang met de komende Omgevingswet op te pakken, 
er is aandacht bij de Lommerbergen voor de driegeneratie-woningen en we zien een 
veelbelovende aanpak  voor een leefbaar Offenbeek en er komt aandacht voor de aanpak van 
het transformatieproces hoe particuliere woningen levensloopbestendig gemaakt kunnen worden. 
U hoorde zojuist al dat ook het CDA daar sterk voorstander van is. U denkt nu, waarom herhaalt 
de Beeselse Lijst al deze toezeggingen van het college? Iedere marketingwet stelt dat de kracht 
zit in het herhalen. Misschien goed om nog eens te herhalen wat het college aan de Beeselse 
Lijst heeft toegezegd. Wij hebben aandacht gevraagd voor het naar voren schuiven van het 
subsidiebedrag voor het afkoppelen van het hemelwater. We snappen de uitleg maar willen de 
onzekere factor uitsluiten.  Een amendement met hierin onze argumenten voor een financiële 
borging in de begroting bieden wij u bij deze aan (A1). 
 
De uitleg over onze zorgen over uitstraling van het centrum van Reuver en de langdurige 
leegstand van diverse winkelpanden was helder. Liever honing dan azijn toepassen gaf de 
wethouder aan in reactie op een oplossingssuggestie van de CDA-fractie. In deze tweede termijn 
hadden wij willen voorstellen een adviesbureau te benaderen in combinatie met een hogeschool 
om de problematiek te onderzoeken en daarna een plan van aanpak op te stellen. Klaarblijkelijk 
kon de wethouder gedachten lezen. Wij steunen vanzelfsprekend deze aanpak. De CDA-fractie 
stuurt aan op het vaststellen van een Leegstandverordening. Op zich staan wij hier niet negatief 
tegenover, maar stellen wel enkele voorwaarden. Voordat de leegstandsverordening op de 
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raadsagenda komt willen we inzicht over de resultaten van het onderzoek en de daaruit 
voortvloeiende aanbevelingen. Kom met een nieuwe draagvlakmeting voor een BIZ en als de 
aanbevelingen praktisch uitvoerbaar zijn  en naar onze mening vruchten gaat afwerpen is een 
leegstandsverordening overbodig. Een leegstandsverordening zal hierom als ultimum remedium 
moeten gelden. Alleen als we echt niet op een andere manier de gewenste resultaten kunnen 
bereiken en dan ook nog in combinatie met een flankerend actieprogramma. 
 
Wethouder Smolenaars vroeg aan iedere fractie om een standpunt aangaande de resultaten van 
de motie sportsponsoring en breedtesport. Vanuit de Beeselse Lijst is altijd aangegeven dat een 
bijdrage leveren aan willekeurig welk evenement dan ook altijd gedaan moet worden vanuit uit de 
gedachte om onze gemeente liefst landelijk op de kaart te zetten. De uitgewerkte motie (A3) biedt 
een keuze uit drie mogelijkheden te weten een etappeplaats voor een wielerevenement, de 
organisatie van een military en een driedaags triatlon event. Een financiële onderbouwing van de 
drie mogelijkheden is niet voorhanden. Onze voorkeur heeft een evenement dat landelijke 
aandacht zou opleveren met een breedtesport gebruik. Het liefst ook een evenement waarbij 
onze prachtige landschappelijke en gastvrije kenmerken getoond en gebruikt worden. Denk 
bijvoorbeeld aan het organiseren van een NK-Mountainebike, NK-atletiek cross country of een 
military. Bij deze evenementen zien we dus de unieke kenmerken van onze gemeente. Betrek 
hier dan wel onze eigen verenigen en vraag verder om een recreantenversie. Stel hier dan een 
interessante genoegdoening tegenover voor verenigingen.  
 
Voor komend jaar is het niet realistisch dit nog te kunnen organiseren. De VLP-fractie heeft al 
aangegeven graag door te gaan met de Olympia’s Tour. Voor komend jaar heeft dat direct onze 
instemming. Voor volgend jaar verkennen of we met onze verenigingen op co-creatiebasis een 
mooi evenement kunnen binnenhalen. Wat ons betreft: saddle the horses. 
 
Om in stijl af te sluiten hebben we een nabrander in de vorm van een laatste vraag aan alle 
fracties. Volgend jaar de begrotingsbehandeling op één dag in de namiddag en avond? Beesel 
gewoon lekker anders. 
 
PvdA 
De PvdA heeft aandachtig geluisterd naar de algemene beschouwingen van de andere fracties 
en de reactie van het college.  
 
Voorzitter, u vraagt in uw reactie op de eerste termijn om het vraagstuk van de Beeselse lijst 
waarin zij om een kader vraagt voor burgerinitiatieven, vanuit een ander hoek te bekijken. U geeft 
aan dat het tenslotte maar de vraag is hoe je naar iets kijkt.  U hebt een punt in hoeverre het 
uitmaakt om projecten uit te voeren en een succes te laten zijn met of zonder kaders. U hebt het 
over maatwerk toepassen. Verder stelt u dat we ons bewust moeten zijn van de rol die we 
kunnen spelen. U geeft aan dat we het proces naar de toekomstvisie Blij in Beesel gedaan 
hebben om een beweging op gang te krijgen om met elkaar na te denken over waar worden we 
Blij van in Beesel. Wat de PvdA betreft begint het daar. Dat heeft met perceptie te maken. Als 
een groep mensen met dezelfde idealen werk wil maken van de ideeën die ze hebben, ze zich 
vervolgens organiseren en deelnemen aan verkiezingen en als resultaat van die verkiezingen 
verantwoordelijkheid krijgen in lokaal bestuur, dan zou het zomaar kunnen dat deze mensen blij 
worden van het verwezenlijken van hun idealen. Of dat uiteindelijk lukt ligt altijd aan het al dan 
niet bereiken van een meerderheidsstandpunt. De PvdA is zich bewust van haar positie. Dat 
neemt niet weg dat we altijd vanuit onze idealen en ideeën blijven denken en handelen. Een 
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principiële opstelling proberen we zoveel mogelijk te vermijden en we willen ons laten leiden door 
voortschrijdend inzicht. De PvdA erkent dat er keihard gewerkt wordt in deze gemeente en - dat 
sluit eigenlijk aan bij wat de VLP zegt en de lijst die ze opnoemen en op wat u zegt in uw reactie 
in de eerste termijn - er steeds meer initiatieven bloeien. Waar we echter de ambitie missen is, 
dat de PvdA vindt dat er op een aantal programma’s echt doorgepakt moet worden om ervoor te 
zorgen dat we in de toekomst nog steeds de gemeente zijn waar het goed wonen, werken en 
toeven is. Als voorbeeld geven we aan dat het invoeren van de omgevingswet een majeure 
operatie is. De PvdA denkt dat dit in het niet valt bij het project om in 2030 energieneutraal te zijn 
als gemeente. Voorzitter, u bent ingegaan op onze opmerkingen over de financiën en de ambitie. 
De PvdA en u hebben daarbij gezegd wat we wilden zeggen en wat ons betreft laten we het 
daarbij. Alhoewel, voor de raadsvergadering in december staat de 2e berap geagendeerd. 
wellicht kunt u een tipje van de sluier oplichten?  
 
Ik ga kort in op enkele zaken die in de eerste termijn onder de aandacht zijn gebracht. Het CDA 
vraagt hoe de overige fracties denken om het updaten van de burgerzaal, commissie en 
bespreekkamers kaderstellend te behandelen ondanks dat het binnen het programma 
bedrijfsvoering hoort. We onderschrijven dat de vergaderruimten zo ingericht kunnen worden dat 
ze ook veel meer voor initiatieven van de gemeenschap gebruikt kunnen worden. We delen het 
standpunt van het CDA in deze.  
 
Woningbouwprogramma. Belangrijk punt voor de PvdA is de realiseerbaarheid van contingenten. 
Met andere woorden zijn we in staat om te bouwen wat er nog gebouwd mag en kan worden. De 
PvdA vindt daarbij duurzaamheid een van de uitgangspunten bij het realiseren van het 
woningbouwprogramma. De PvdA roept het college op om duurzaamheid en nul op de meter 
woningen als uitgangspunt op te nemen als de woonvisie wordt geactualiseerd. 
Levensloopbestendig bouwen is wat de PvdA betreft ook een vorm van duurzaamheid. Wij zijn 
erg benieuwd of de overige fracties ook dit uitgangspunt delen.  
 
Winkelleegstand. Uit de reactie van de portefeuillehouder wordt de PvdA niet duidelijk op welke 
termijn er concrete acties worden genomen. Vooral in de dorpskern van Reuver is de 
aantrekkelijkheid essentieel: ook uit oogpunt van recreatie, toerisme en leefbaarheid. Leegstand 
en verloedering dient absoluut te worden tegengegaan. Het voorstel van het CDA om een 
leegstandsverordening (voor dit gebied) in te voeren ziet de PvdA als een oplossing voor het 
probleem en gaat mee met dit voorstel.  
 
Bibliotheek De portefeuillehouder maakt in zijn reactie namens het college het punt dat we op dit 
moment bezig zijn om een netwerksamenwerking en de aanpak van laaggeletterdheid plus vorm 
te geven. de portefeuillehouder geeft aan dat we op deze manier het optionele product Taalhuis 
vorm geven. De PvdA is blij dat te horen. De PvdA vindt dat dit zo opgenomen kan worden in de 
begroting. Wat de PvdA betreft sluit dit dan aan bij onze inbreng in de 1ste termijn met betrekking 
tot de bibliotheek. Hiervoor hebben we een amendement voorbereid dat we graag willen 
inbrengen (A2).  
 
Recreatie en toerisme. Juist nu het economisch goed gaat kunnen we niet afwachten. 
Kleinschalige accommodaties en voorzieningen in onze gemeente moeten op niveau zijn en 
blijven en mogen waar mogelijk worden uitgebreid. Project Drakenrijk mag wat dat betreft naar 
een veel hogere versnelling. Hoe houd je dit programma fit en vitaal. Concretiseren van 
initiatieven door het college en acties uitzetten met name naar Midden-Limburg. We zijn blij om te 
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horen dat 502 bungalows in de Lommerbergen worden opgeknapt. De PvdA dringt er op aan om 
duurzaamheid en nul-op-de-meter bij dit project onder de aandacht te brengen gezien de 
gemeentelijke doelstelling om in 2030 energieneutraal te willen zijn. Verder geeft de 
portefeuillehouder aan dat hij het opmerkelijk vindt jaarlijks budget ter beschikking te stellen om 
initiatieven te nemen. De portefeuillehouder geeft aan dat uit het rekenkameronderzoek blijkt dat 
potjes zoveel als mogelijk vermeden dient te worden, dit sterk aangejaagd door de PvdA. De 
portefeuillehouder heeft hier een punt. Wat de PvdA bedoelde was om jaarlijks een actiepunten 
in de planning op te nemen. De PvdA gaat ervan uit dat kosten met zich meebrengt. Laten we er 
geen “potje” van maken. De PvdA roept het college nogmaals op om vooral focus te houden op 
Midden-Limburg voor de uitvoering van dit programma en dit te concretiseren.  
 
Duurzaamheid. De PvdA is wat teleurgesteld door de reactie van de wethouder: We nemen de 
circulaire economie wel mee in de toekomstige beleidsnota. Wij praten over een basiswaarde die 
uitgangspunt hoort te zijn bij al ons beleid. Gelukkig gaat het college hier niet helemaal aan 
voorbij, maar het beleid spat er niet echt van af. Wij hebben een motie opgesteld om bij de Raad 
te peilen of deze basis voor de toekomst van Beesel en ons nageslacht breed gedeeld wordt 
(M3). Verder spraken wij over motiveren van burgers om te komen tot meer aandacht voor 
afvalscheiding en terugwinning. In dat kader hebben wij een motie opgesteld om het groen- en 
fruitafval eenvoudig uit het restafval te houden, waarbij zelfs het vervuiler betaalt principe totaal 
niet wordt aangetast, en wij op zeer korte termijn als gemeente kunnen scoren (M4). 
 
De voorzitter schorst vervolgens de vergadering van 19.50 – 20.25 uur op verzoek van het 
college. 
 
Burgemeester Dassen 
Het CDA en de PvdA gaan akkoord met het voorstel van het college om het actualiseren van 
de vergaderruimtes niet kaderstellend te bespreken. Het college zegt toe om de actualisatie te 
bewerkstelligen door samenstelling van een werkgroep met belanghebbenden. De 
vergaderruimtes in het gemeentehuis worden niet ter beschikking gesteld aan externe partijen 
met uitzondering van enkele bijeenkomsten waarbij het gemeentehuis een maatschappelijke 
functie heeft. 
 
Dhr. Van Tegelen geeft aan tijdens de schorsing contact te hebben gehad met de financiële 
afdeling en de fractie van de Beeselse Lijst. Op basis daarvan stelt hij voor om het 
amendement A3 te wijzigen voor wat betreft het onttrekken van gelden uit de begroting. 
Partijen stellen voor om de gelden In plaats van de gelden uit de algemene reserve te 
onttrekken deze uit de investeringsreserve te onttrekken. Burgemeester Dassen bevestigt dat 
dit voorstel conform het voorstel van de portefeuillehouder is. 
 
Wethouder Smolenaars 
Het college omarmt het door de Beeselse Lijst ingediende amendement over het afkoppelen 
van het hemelwater (A1). Echter wethouder Smolenaars geeft hierbij wel een winstwaar-
schuwing. 
 
Amendement Olympia’s Tour (A3): wethouder Smolenaars vraagt het CDA om door hen 
ontvangen klachten inzake overlast tijdens de laatste tour bekend te maken. De organisatie 
van een triatlon zoals voorgesteld zou een goede opvolger van Olympia’s Tour kunnen worden. 
De wethouder verwacht voor de organisatie van dit evenement een financiële bijdrage van de 



 
 

Besluitenlijst raadsvergadering  
Datum: 6-11-2017 en 9-11-2017 

 
 

 31 

provincie te kunnen ontvangen. De eerstvolgende mogelijkheid voor de organisatie van dit 
evenement is 2019. Het jaar 2018 wordt dan geheel gebruikt voor de marketing van het 
evenement. Met de hosting van het evenement is een bedrag gemoeid van € 80.000. Het 
college omarmt het amendement Olympia’s Tour (A3). De wethouder merkt daarbij op dat 
participatie van basisscholen (genoemd onder ‘besluit dat’, tweede bullet) niet afgedwongen 
kan worden. Hij zegt wel toe tijdig overleg met de scholen hierover te voeren. De VLP kan 
instemmen met de organisatie van Olympia’s Tour in 2018 en een triatlon in 2019. Het CDA 
stemt niet in met het amendement. Zij missen een vorm van onderzoek. Het CDA verzoekt om 
het geld dat voor Olympia’s Tour 2018 gereserveerd is, te reserveren voor de triatlon. Het CDA 
betreurt tenslotte dat de evaluatie van Olympia’s Tour wederom intern heeft plaatsgevonden en 
niet is besproken met de gemeenteraad. De BL stelt voor om de evenementenmanager in te 
schakelen voor de organisatie van het evenement. Verder geeft de BL aan dat zij staan achter 
de organisatie van een triatlon maar nu nog geen € 80.000 beschikbaar te willen stellen en het 
raadsvoorstel af te wachten. De PvdA stemt in met de organisatie van een triatlon. De PvdA 
ziet geen toegevoegde waarde in de organisatie van een Olympia’s Tour in 2018. Wethouder 
Smolenaars zegt toe in januari 2018 met een voorstel voor de invulling van een triatlon naar de 
raad te komen. We agenderen dit punt voor de raadsvergadering in januari 2018. 
 
Met betrekking tot de motie over leegstand (M2) geeft wethouder Smolenaars aan dat hij de 
inhoud en consequenties van een leegstandsverordening nader gaat onderzoeken. Als blijkt 
dat dit een interessant instrument is en als alle andere pogingen van de gemeente om de 
leegstand terug te dringen niet slagen, zal het college dit toepassen. Het college verwacht hier 
in het 3e kwartaal van 2018 op terug te komen via een voorstel in de raad. Wethouder 
Smolenaars zegt toe dat hij de totstandkoming van een nieuw BIZ gaat aanjagen. Hij geeft 
hierbij echter aan dat de oprichting van een BIZ geen initiatief is van de gemeente. De 
gemeente kan dan ook niet beschikken over de BIZ-gelden. Hij verwacht dat het college 
halverwege 2018 in een informatieve sessie een samenvatting kan geven over de resultaten 
die het studentenonderzoek heeft opgeleverd. In dit kader wordt dan eveneens de POL-
uitwerking nader bezien. Wethouder Smolenaars geeft aan dat het college bereid is om 
eveneens een bedrag toe te voegen aan de BIZ gelden om de oprichting van een BIZ 
aantrekkelijker te maken.  
 
Wethouder Reijnders 
Wethouder Reijnders zegt toe in december 2017 een conceptvisie voor Blijvend Voorzien aan 
de raad voor te leggen.  
 
Met betrekking tot amendement A2 (Taalhuis) geeft wethouder Reijnders aan dat dit 
amendement niet meer nodig is. De gemeente is samen met de bibliotheek en Synthese bezig 
met de ontwikkeling van een Taalhuis. De middelen die daarvoor nodig zijn, zijn al opgenomen 
in de begroting (participatiebudget). Het college ontraadt het amendement. 
 
Motie M3 (circulaire economie): het college erkent het belang van circulaire economie en de 
wethouder refereert ook naar zijn betoog in eerste termijn. De in de motie opgenomen opdracht 
om de financiële consequenties in beeld brengen is niet uitvoerbaar. Het college ontraadt de 
motie.   
 
Motie M4 (keuken-, groente- en tuinafval): wethouder Reijnders geeft aan dat hij niet kan 
instemmen met de motie. Immers, zeer recent is een raadsvoorstel aangenomen over de 
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afvalverwerking. De besluitvorming uit dit raadsvoorstel wordt nu gecommuniceerd naar de 
burgers. Het is niet verstandig om nu weer met een ander voorstel te komen. Het college 
ontraadt de motie.  
 
Wethouder Heesakkers 
De PvdA roept het college op om duurzaamheid en nul-op-de-meter woningen als uitgangspunt 
op te nemen in de woonvisie als die in 2018 geactualiseerd wordt. De woonvisie wordt niet in 
2018 geactualiseerd maar de prognoses. Het realiseren van woningen met nul-op-de-meter 
kan niet afgedwongen worden maar we wijzen aanvragers wel op de voordelen hiervan.  
 
Het CDA geeft aan dat we geen levensloopbestendige appartementen hebben. Dit is correct. 
Als bij aanpassing van de prognoses blijkt dat daar behoefte aan is, zal het college met 
projectontwikkelaars in overleg gaan omdat we afhankelijk zijn van derden.  
 
Het college onderschrijft de bedoeling van motie M1 (Stimuleringslening ‘duurzaam thuis’ voor 
levensloopbestendig maken en/of energiebesparingsmaatregelen). De wethouder attendeert 
de fractie van het CDA erop dat veel brieven die huis aan huis worden verspreid ongelezen in 
de prullenbak verdwijnen en stelt voor inwoners te informeren via social media, Via Beesel en 
een informatieavond. Het CDA houdt vast aan eveneens informeren via de huis aan huis brief 
en de wethouder zegt dit toe. Daarmee vervalt dan de informatieavond.  
 
Aanvullend: 
De PvdA fractie heeft de overige fracties gevraagd of zij het levensloopbestendig en nul-op-de-
meter bouwen eveneens een vorm van duurzaamheid vinden en deze als uitgangspunt 
opgenomen willen zien in de woonvisie. De VLP geeft aan het levensloopbestendig bouwen 
inderdaad een vorm van duurzaamheid te vinden. Wethouder Heesakkers geeft hierover nog 
aan dat het niet als zodanig in de woonvisie is opgenomen omdat het geen toetsingskader is 
(je kunt het wel stimuleren maar het is geen reden tot afwijzing). Het CDA stemt eveneens in 
met de duurzaamheid van levensloopbestendig bouwen. 
 
Het CDA vraagt wat de reden is van de BL om volgend jaar de begrotingsbehandeling in 1 dag 
te willen doen. De BL zou graag wat meer dynamiek zien in de begrotingsbehandeling en wil 
dan in de middag starten met uitloop naar de avond. De VLP sluit zich hierbij aan. De PvdA 
stelt voor om dit punt in het nieuwe presidium te bespreken. Burgemeester Dassen concludeert 
dat we dit punt inderdaad in het nieuwe presidium bespreken maar aan de hand van een 
voorstel van deze raad.  
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Stemming: 
 
Dhr. Van den Beucken geeft een stemverklaring: hij deelt mede dat hij eveneens een aanvraag 
heeft ingediend voor gebruik van de subsidieregeling maar is op een wachtlijst geplaatst. Dhr. 
Van den Beucken volgt daarom bij stemming het standpunt van zijn fractie. 
 
Amendementen 
A1: Afkoppelen hemelwater     
 Unaniem aangenomen met 14 stemmen voor (5xVLP, 4xCDA, 3xBL, 2xPvdA) 
A2: Taalhuis 
 Verworpen met 2 stemmen voor (PvdA) en 12 stemmen tegen (5xVLP, 4xCDA, 3xBL) 
A3: Olympia’s Tour 

Aangenomen met 8 stemmen voor (5xVLP, 3xBL) en 6 stemmen tegen (4xCDA,  
2x PvdA) 
 

Moties: 
M1: Stimuleringslening ‘Duurzaam Thuis’ voor Levensloopbestendig maken en/of 

energiebesparingsmaatregelen 
Unaniem aangenomen met 14 stemmen voor (5xVLP, 4xCDA, 3xBL, 2xPvdA) 

M2: Leegstandsverordening 
Ingetrokken door fractie CDA. 

M3: Circulaire economie 
Verworpen met 2 stemmen voor (PvdA) en 12 stemmen tegen (5xVLP, 4xCDA, 3xBL) 

M4: Keuken-, groente- en fruitafval 
Verworpen met 2 stemmen voor (PvdA) en 12 stemmen tegen (5xVLP, 4xCDA, 3xBL) 

 
Raadsvoorstel begroting 2018: 
Unaniem aangenomen met 14 stemmen voor (5xVLP, 4xCDA, 3xBL, 2xPvdA) 
 

 
8. Rondvraag 

 
Er zijn geen vragen ingediend voor de rondvraag. 

 
9. Sluiting 


